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Истинският 
дебат за 
обхвата на 
платената зона 
за паркиране 
тепърва предстои

Все повече сватбени 
двойки на лов за родна 

морска екзотика 

Романтика. Остров Света Анастасия, Несебър, 
Созопол, Поморие и Ахтопол се превърнаха в любимо 

място на младоженци да чуят Менделсон

Колеги на 
комисар 

Рекс 
тръгнаха 

по улиците 
на Бургас
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Община Бургас 
въвежда нова 
програма 
за карти с 
привилегии за 
пенсионери
НА СТР. 2

В съгласие 
и дружно 
Общинският 
съвет прие 
как Бургас ще 
харчи половин 
милиард лева
НА СТР. 2 – 3

Поморие 
трайно стои 
на винената 
карта, 
връщат се 
стари сортове 
НА СТР. 17

След Синята 
зона идва 
и Червена в 
суперцентъра 
на Бургас
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За всекиго по нещо. Администрацията възприе предложенията на всички  съветници

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
За всекиго по нещо, или 

как почти всички общин-
ски съветници и различни 
политически сили оста-
наха доволни от сесията 
в сряда. Така може да се 
обобщи дебатът по при-
емане на Бюджет 2024, 
чиято рамка е рекордната 
506 684 890 лева, от които 
249  857  599 лева са от 
държавата, а 71  000  000 
от европейски средства. 
Почти всички местни 
политици се изказаха с 
ласкави думи за кмета 
Димитър Николов и екипа 
му. Амбициозен, велико-
лепен, рекорден са само 
част от епитетите, с 
които общинските съ-
ветници обсипаха бюдже-
та.

Преди да започнат по 
същество дебатите, гра-
доначалникът го описа с 
две думи лаконично и 
скромно: много работа.

„След 3-4 години рестри-
кции, ковид, военни дейст-
вия, инфлации, служебни 
кабинети,  частични 
държавни и общински 
бюджети, за пръв път пред 
вас стои редовен бюджет, 
в чиито параметри е по-

мислено за всички. Какво 
е по-различното? Оказва 
се, че бюджетът за 2024-а 
е бюджет за новото по-
коление на Бургас. Това 
касае здравето на децата, 
обучение, строителство 
на детска болница, детски 
градини, училище, соци-
ални центрове, спорт. 
65% от капиталовите 
активности са насочени 
за новото поколение на 
Бургас. Призивът ми към 
вас е: Подкрепете утреш-
ния ден. С този бюджет 
ще дадем пример на други 
семейства с деца да се 
преместят в нашия град 
и Бургас да им бъде люби-
мо място и втори роден 
дом за кариера, развитие 
и живот“, заяви Николов.

Репортерите в зала 
коментираха, че не помнят 
досега да не са се гласували 
отделни предложения 
преди да се премине към 
гласуване перо по перо. 
Този път обаче всички 
направени предложения в 
зала бяха възприети от 
кмета и администрация-
та и ще бъдат заложени 
в бюджета.

Сред по-големите до-
пълнителни харчове по-
падат спешното финан-
сиране за ФК „Черноморец 

1919“, които освен първо-
началното субсидиране 
от 275 000 лева, получиха 
още 15 000 по предложение 
на съветник и още 215 000 
лева за попълване дупката 
в бюджета на клуба след 
оттеглянето на бетинг-
спонсорите. 50  000 лева 
допълнително ще отидат 
и за ФК „Нефтохимик“, 
както и друго финансира-
не в перо „Спорт“.

500 000 лева повече ще 
се насочат в изцяло нова 
програма, която да обхва-
не крайните квартали и 
съставните селища по 
примера на успешната 
програма „Моят град, 
моят квартал, моята 
улица“. 15 000 лева за външ-
на реклама повече ще 
ползва ОП „Туризъм“.

„858 000 лева, заложени 
за различни образовател-
ни дейности, са добре 
дошли в сферата „Обра-
зование“, посочи бившият 
председател на Общински 
съвет – Бургас проф. Се-
вдалина Турманова от 
ГЕРБ.

Стоян Грозев от КОД/
БВ продължи ласкавия тон 
с реч, в която изказа рес-
пекта си към заместник-
кмета Станимир Апос-
толов и директора на 

В съгласие и дружно Общинският съвет прие как

Кметът Дими-
тър Николов и 
заместниците 
му Станимир 
Апостолов 
(в средата) и 
Манол Тодоров 
(вдясно) отго-
варяха активно 
на въпросите 
от зала
ФОТО: ЧЕРНОМОРСКИ 
ФАР

Председателят Михаил Хаджиянев (вторият от дясно наляво) ръководи успешно тежката  
бюджетна сесия            ФОТО: „ЧЕРНОМОРСКИ ФАР“

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
70 000 лева ще отидат 

за ремонта на детските 
отделения в УМБАЛ – 
Бургас. Това реши Общин-
ски съвет – Бургас на се-
сията, на която се прие 
бюджетът на общината. 
Докладната бе внесена от 
групата на КОД/БВ и бе 
подкрепена единодушно 
от 46 от общинските 
съветници.

В докладната вносите-
лите отбелязват, че пе-
диатричните клинични 
пътеки, които се изпъл-
няват и финансират по 
договор с НЗОК във връз-
ка с положените грижи за 
лечението при заболявания 
в детска възраст, подле-
жащи на стриктен контрол 
от РЗОК, са с ниска фи-
нансова стойност и често 
излекуването на пациента 
под 18-годишна възраст 
многократно надвишава 
стойността на клинич-
ната пътека.

„Основният финансов 
приход на УМБАЛ – Бургас 
са средствата, изплатени 
от НЗОК. С тях болница-
та заплаща работните 
заплати, разходите за 

осигуровки, стреми се да 
поддържа високо ниво на 
предлаганата услуга чрез 
скъпоструваща високо-
технологична медицинска 
апаратура, амортизации, 
текущи ремонти. За съ-
жаление част от придру-
жителите на децата са 
недобросъвестни и често 
рушат наличното обо-
рудване в стаите, замър-
сяват стените, дори на 
изписване липсва част от 
оборудването в баните. 
Това създава затруднения 
в поддържането на идеал-
ното състояние на бол-
ничните стаи и често се 
случва родители да споде-
лят с недоволство за 

състоянието на матери-
ално-битовите условия в 
отделенията. Основен 
ремонт на двете педиа-
трични отделения“, 
обясняват вносителите.

Единствен в зала дума-
та взе Стоян Грозев, 
който призова колегите 
си за подкрепа.

„УМБАЛ – Бургас е най-
голямата болница на те-
риторията на Бургас и 
областта. Има две детски 
отделения, в които се 
грижат за живота на де-
цата на Бургас. Това е 
основен приоритет, 
включително и в демо-
графската стратегия на 
Бургас“, каза той.

ГЕОРГИ РУСИНОВ
 
Нова програма за карти 

с привилегии за пенсионери 
прие Общински съвет-Бур-
гас. Всеки жител над 65 
години ще може да участ-
ва в програмата „Бургаска 
сребърна общност“ (БСО). 
Възрастните бургазлии ще 
получават карта за приви-
легии, която им дава право 
на отстъпки в обектите 
на търговските дружества, 
които са се включили в 
програмата.

„Насърчаването на дос-
тъпа на възрастните хора 
(чрез осигуряването на 
преференциални цени) до 
обучителни курсове, соци-
ални услуги, здравни услу-
ги, културни мероприятия, 
заведения,  търговски 

обекти, услуги за спорт и 
красота ще им позволи да 
останат активни и пълно-
ценно да участват в об-
ществения живот. Това 
от своя страна ще окаже 
благоприятно въздействие 
върху тяхното физическо 
и психично здраве. Възраст-
ните хора и стареенето 
неоснователно биват 
асоциирани с консервати-
зъм и застой. Липсата на 
достатъчно финансови 
средства е основната преч-
ка за посещаване на кул-
турни мероприятия, заку-
пуване на стоки и услуги, 
включване в образователни 
и обучителни програми, 
както и полагане на грижа 
за външния вид и физическо 
здраве. Чрез БСО, ние заед-
но – институции и обще-

ство, можем да подпомог-
нем нашите възрастни 
близки и да подобрим на-
чина, по който се чувстват 
и изживяват старините 
си. От нашето чувство на 
солидарност, отговорност, 
загриженост и разбиране 
зависи да бъдем проводник 
на повече здраве и щастие 
за тях“, посочват в доклад-
ната вносителите от КОД/
БВ.

Картата ще важи на 
територията на община 
Бургас и представлява 
пластика, която удосто-
верява членство към БСО. 
Всяка пластика притежа-
ва уникален идентифика-
ционен номер и се отнася 
за конкретно физическо 
лице, без право на преот-
даване.

70 000 лева отиват за 
ремонта на детските 
отделения в УМБАЛ – Бургас

УМБАЛ – Бургас

Община Бургас въвежда нова програма 
за карти с привилегии за пенсионери

Предложение-
то бе на група-

та общински 
съветници от 

КОД/БВ
ФОТО: ЧЕРНОМОРСКИ 

ФАР
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Мотоциклетист 
катастрофира  
самостоятелно

55-годишен мъж от 
Камено е пострадал при 
самостоятелна ката-
строфа с мотоциклет, 
съобщиха от пресцентъ-
ра на Областна дирекция 
на МВР-Бургас. Инциден-
тът е станал на бурга-
ската улица „Димитър 
Димов“ срещу „Лайф 
Хоспитал“ в посока 
кръговото кръстовище за 
Варна, поради движение с 
несъобразена с интензив-
ността на трафика 
скорост при заобикаляне 
на спряло на пътното 
платно МПС. Тогава 
мъжът катастрофирал, 
падайки на платното с 
мотоциклет „Хонда 
Дювил 650“. Вследствие 
на инцидента той е с 
контузия на гръдния кош 
и е настанен за наблюде-
ние в хирургично 
отделение на УМБАЛ-
Бургас, без опасност за 
живота. 

Спипаха дилър  
с марихуана

24-годишен криминал-
но проявен бургазлия е 
арестуван за притежа-
ние на наркотици, 
съобщиха от пресцентъ-
ра на Областна дирекция 
на МВР-Бургас. Служи-
тели от Второ районно 
управление – Бургас 
извършили претърсване 
в апартамента му, 
разположен в бл. 10 в 
комплекс „Зорница“. В 
него намерили и иззели 
марихуана с общо тегло 
около 400 грама, две само-
ръчно свити цигари с 
марихуана и електронна 
везна. Бургазлията е 
задържан със заповед за 
срок до 24 часа. 

61-годишен 
сви айфона на 
ученик от Руен

17-годишен младеж от 
Руен е станал жертва на 
кражба, съобщиха от 
пресцентъра на Област-
на дирекция на МВР-Бур-
гас. Докато чака на 
автобусната спирка на 
УМБАЛ-Бургас, му е 
откраднат IPhone 13 Pro 
Max на стойност 2190 
лева. Полицаи от Пето 
районно управление 
– Бургас са установили 
крадеца – 61-годишен 
бургазлия, който 
направил пълни само-
признания и върнал 
откраднатия мобилен 
телефон.
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дирекция „Бюджет и 
финанси“ Златина Кара-
иванова. Бившият опози-
ционер изрази задовол-
ството си от това, че се 
е сбъднала негова мечта.

„За пръв път имаме 
бюджет над половин ми-
лиард лева. Едва ли има 
някой, който да се усъмни, 
че той не е балансиран. 
Доволен съм, че на еколо-
гията се отделя доста-
тъчно внимание. Само 
допреди няколко години 
искахме 2% от бюджета 
да е за екология, а в този 
е повече от 10%“, каза той.

Лидия Бобчева от ГЕРБ 
определи бюджета като 
предизвикателство и че 
изпитва привилегия, че 
ще бъде част от гласува-
лите за всички програми, 
които той ще обезпечава. 
В частта „Здравеопазва-
не“ тя го нарече впечат-
ляващ.

От групата на МИР/
Левицата/Граждани за 
общината обясниха също, 
че ще подкрепят бюджета 
именно заради възприето-
то тяхно предложение за 
повече средства към със-
тавните селища на Бургас.

Тук някъде в дебатите 
дойде и редът на „Възраж-
дане“, които единствено 
гласно заявиха, че няма да 
подкрепят бюджета, тъй 
като не са съгласни с част 
от разходите в него, как-
то и с липсата на повече 
мерки за борба с демограф-
ската криза.

Тодор Йосифов от ГЕРБ 
обърна внимание на мал-
кото средства подкрепа 
от държавата и призова 
колегите си за повдигане 
на темата с децентрали-
зацията. 

„Бургас е с амбициозни 
планове и този бюджет 
можеше да е по-голям и да 
ни подкрепят. Трябва да 
повдигнем темата за де-
централизация отново. 
На всеки 100 лева платени 
от бургазлии данъци, 
държавата връща 8 лева. 
Представете си колко 
градове финансираме ние“, 
обясни той.

Архитект Дилян Геор-
гиев от групата на ПП/
ДБ заяви, че бюджетът е 
амбициозен, какъвто е и 
кметът на Бургас.

От СЕК също не се чу 
ясно дали ще гласуват 

против бюджета по вре-
ме на дебатите. Иван 
Иванов единствено ко-
ментира, че е за разпреде-
лянето на повече средства 
за спорт в бюджета.

Приятно изненадани 
от бюджета един след 
друг за перата образование, 
градоустройство и кул-
тура бяха Иво Баев, Бенчо 
Бенчев и Веселин Пренеров.

Рядко взимащият ду-
мата Шерафет Мехмед 
от ДПС закри дебатите, 
докато цареше дух на 
взаимна подкрепа в мест-
ния парламент. Той при-
помни, че Бургас все пак 
не е само градът, а тряб-
ва да се обръща внимание 
и на съставните селища 
и крайните квартали.

Преди да преминат в 
гласуване перо по перо, 
думата взе и заместник-

кметът Станимир Апос-
толов.

„Станахме свидетели 
на оживен и съдържателен 
дебат за бюджета. Деба-
тът официално започна 
с представянето на про-
екта пред медиите, про-
дължи в комисиите и об-
щественото обсъждане с 
гражданите. Благодаря на 
всички, които се изказаха 
положително за бюджета 
и дадоха висока оценка за 
администрацията на 
общината“, каза той.

Председателят на Об-
щински съвет – Бургас 
Михаил Хаджиянев даде 
кратка почивка, а след 
това заместник-предсе-
дателят на Бюджетната 
комисия Елена Кокаларова 
прочете всяка една точка 
от бюджета, която бе 
гласувана. Цялостната 

докладна бе подкрепена от 
37 съветници, 7 бяха „про-
тив“ („Възраждане“ и БСП) 
и 3 „въздържали се“ (СЕК).

„Благодаря на всички, 
които подкрепиха бюдже-
та за 2024-а на Община 
Бургас. Убеден съм, че ще 
мине време и историята 
ще запомни тези, които 
са били част от разви-
тието на града. Детска 
болница, студентски 
кампус, училища, бело-
дробна клиника, индус-
триални зони. Това са 
инвестиции, които ще се 
ползват и от жители на 
други общини и региони. 
Гордея се с вас и с всички 
бургаски граждани, които 
ни подкрепиха в тази 
тежка и трудна мисия. 
Бог да пази Бургас!“, крат-
ко и ясно благодари кметът 
Димитър Николов.

Бургас ще харчи половин милиард лева

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Бюджетът на община 
Поморие за 2024 година бе 
приет през седмицата по 
време на шестото заседа-
ние на местния парламент. 
Общинските съветници 
подкрепиха решението с 
13 гласа „за“. С „въздържал 
се“ гласуваха шестима, а 
един общински съветник 
си направи самоотвод.

Финансовата рамка на 
бюджета на община По-
морие за 2024 г. е 61 251 058 
лв. От тях данъчните 
приходи са 10 055 000 лв., 
неданъчните приходи са 
12 450 474 лв., субсидии за 
делегирани от държавата 
дейности – 25 093 257 лв. 
Преходният остатък от 
2023 г. е 13 093 781 лв. Ин-
дикативният годишен 
разчет за средствата от 
Европейския съюз в Бюджет 
2024 се равнява на 22 494 688 
лв.

„Това е бюджет на рас-
тежа – реален, балансиран 
и напълно изпълним. Съв-
сем реално са предвидени 
средства за всички сфери 
и дейности – образование, 

здравеопазване, социални 
дейности, култура, спорт, 
пенсионерски клубове, 
различни неправителстве-
ни организации и други. 
Смятам, че бюджетната 

рамка ясно говори за добри 
разчети и финансово рав-
новесие, което може да се 
види от структурата на 
приходите за последните 
10 години. Няма просро-

чени задължения, няма 
повишаване на данъци и 
такса смет, има мисъл за 
развитие, надграждане и 
просперитет“, коменти-
ра кметът на община 
Поморие Иван Алексиев.

Капиталовата програ-
ма на Общината за 2024 г. 
е 14  578  051 и включва 
проектиране на сгради, 
улично осветление и ос-
новни ремонти, сред 
които: проектиране за 
въвеждане на мерки за 
енергийна ефективност 
в няколко от учебните 
заведения на територия-
та на общината, проекти 
за основен ремонт на 
улици, проекти за изграж-
дане на физкултурен салон 
в ОУ „Христо Ботев“ – 
Поморие и ОУ „Христо 
Ботев“ – Ахелой, проекти 
за изграждане на пенсио-
нерски клуб в Каблешково, 
младежки център в Помо-
рие и други.

В Поморие приеха бюджет на растежа

Общинските съветници подкрепиха решението с 13 гласа „за“. С „въздържал се“ гласуваха шести-
ма, а един общински съветник си направи самоотвод        ФОТО: ОБЩИНА ПОМОРИЕ

Общинските 
съветници от 

почти всички 
политически 

сили подкрепиха 
Бюджет 2024

ФОТО: ЧЕРНОМОРСКИ 
ФАР
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Все повече сватбени двойки на 

ДОНА МИТЕВА

Сватбеният ден е един 
от най-важните за всеки в 
живота му. Празнува се 
заедно с рождени и имени 
дни, с национални и религи-
озни празници. Има и таки-
ва двойки, които дори след 
развод, на заветната сват-
бена дата празнуват. 

Затова все по-често се 
срещат и млади влюбени, 
които специално избират 
мястото и датата, на коя-
то да кажат своето завет-
но „Да“. Дори се допитват 
до нумеролог, който да 
определи най-благоприятния 
момент за сключване на 
брака.

Свети Валентин губи 
пред магичните цифри 

24.02.2024

Тази година за Бургас 
справката сочи, че повече 
двойки са пожелали да склю-
чат граждански брак на 24 
февруари, отколкото в 
Деня на влюбените – 14 
февруари. 

Двойките, които ще се 
бракосъчетаят на 24 фев-
руари, са общо шест, въпре-
ки че датата спада към 
студените зимни месеци и 
не е предпочитана, както 
бракосъчетанията от май 
до септември. Интересът 
се дължи на подредбата на 
цифрите 24.02, които пред-
ставляват огледално изпис-
ване на настоящата година: 
2024. Това е „магията на 
числата“, която според 
много хора може да им до-
несе сигурност и щастие.

На 14 февруари се склю-
чиха 3 граждански брака, 
въпреки че се пада делничен 
ден. 

Никой в Бургас не се е 
престрашил да заяви вен-
чавка на 29 февруари, за да 
празнува годишнина от 
сватбата си веднъж на 4 
години.

„В Бургас през 2023 годи-
на са сключени общо 977 
граждански брака, с 25 пове-
че спрямо предходната 2022 
г. Най-много са през месеци-

те юни, юли, август и сеп-
тември. Предпочитани са 
заради хубавото време. През 
август само са 172 броя“, 
коментира Магдалена Ка-
растоянова, управител на 
общинска фирма „Обреден 
комплекс“.

Извън почивните и праз-
нични дни миналата година, 
като дати са били интерес-
ни за младоженците: 03.03.2023. 
На нея 7 двойки са си казали 
„Да“,а на 23.03.2023 – 10 
двойки.

„Като предпочитано 
място за сключване на граж-
дански брак с ритуал про-
дължава да е КЦ „Морско 
казино“ и изнесените ри-
туали на избрано от мла-
доженците място“, споде-
ля още Карастоянова в 
Седмицата на брака. 

Седмицата на брака

се отбелязва за 13-а поредна 
година в България от 7 до 
14 февруари, с различни 
прояви. За първи път тя се 
е състояла през 1997 г. във 
Великобритания. През го-
дините събитието прераст-
ва в движение, обхващащо 
близо 30 държави. Седмица-
та на брака се провежда от 
7 до 14 февруари, като 
целта е да се насочи внима-
нието към важността на 
брака и да се насърчат двой-
ките да изградят щастли-
ви и устойчиви семейства. 
През 2017 г. Седмица на 
брака за първи път е прове-
дена в Сърбия и Филипини-
те, а през 2018 г. – в Испания.

Карастоянова не пропу-
ска да отбележи и това, че 
от януари миналата година 
работи платформа за елек-
тронно записване за граж-
дански брак: https://svatbi.
burgas.bg, която дава въз-
можност на бъдещите 
младоженци по всяко време, 
от всяко място и от всяко 
устройство да направя 
своята резервация.

Записвания вървят за 
цялата година, като има 
резервации, направени още 
в началото на годината за 
октомври месец.

„Много 

украински граждани 
сключват брак в Бургас,

както помежду си, така и 
смесени бракове с български 
граждани”, е другият факт, 
който споделя като нова 
тенденция, свързана с то-
ва, че Бургас и областта 
като цяло са предпочита-
но място за установяване 
на украинците, избягали 
от войната в родината 
си.

От миналата година 
„губернаторът на Острова“ 

Павлин Димитров също 
има право да сключва 
граждански бракове

„На територията на 
остров Света Анастасия, 
на Морска гара и на Ченгене 
скеле съм оправомощен като 
длъжностно лице да сключ-
вам граждански брак“, казва 
той.

През май миналата годи-
на му е било и първото 
бракосъчетание: „Не знам 
колко се вълнуваха младо-
женците, но май аз бях 
развълнуван повече от тях 
или поне колкото тях. Ли-
чеше ми, че за първи път 
бракосъчетавам. Сигурен 
съм, че всички го усетиха“, 
спомня си Димитров.

За миналата година на 
остров Света Анастасия 
са направени четири сват-
би и над 10 бракосъчетания. 
За едната сватба работе-
щите на острова си спомнят, 
че им е с рекорден брой 
гости, откакто се правят 
такива тържества при тях 
– 170 души.

Последното бракосъче-
тание за 2023 година на 
остров Света Анастасия е 
през октомври – в стъкле-
ната зала. „Малко остана 
да правим ритуала на Мор-
ска гара, защото бе почти 
невъзможно да стигнем до 
острова, но морето се сми-
ли над младоженците и ни 
даде възможност да плаваме 
с кораба“, разказа още нещо 
любопитно Павлин Дими-
тров. 

До момента няма склю-
чен брак на Ченгене скеле, 

но за сметка на това има 
вече записана дата – 15 
март, когато за първи път 
ще прозвучи Менделсоно-
вият марш на другата 
голяма бургаска забележи-
телност.

В община Средец 

за миналата година са склю-
чени 48 брака – 4 в село Дебелт, 
5 в Драчево, три в Орлинци, 
останалите в града.

Любопитно е, че на 11.11 
сключва брак с най-голямата 
си любов служителка в об-
щината. Младото семейство 
казва, че не са избрали на-
рочно  датата – заради 
повтарящите се числа, а 
защото много се обичат и 
че 11ноеври се превръща в 
техния „специален ден“. 

Празник, който се надяват 
да отбелязват до края на 
живота си задно.

За разлика от друга двой-
ка, в която жената отново 
е служител на общината. 
Те нарочно са избрали 3 
декември за своя сватбен 
ден. На тази дата двамата 
са се запознали. А също та-
ка на тази дата момичето 
е разбрало, че ще става 
майка.

„Къде ли не сме организи-
рали бракосъчетания през 
годините – в морето, в 
пещери, в гората, на плажа, 
във винарни...

Нищо ново  
под слънцето

Но сега ми предстои да 
организирам една наистина 

уникална сватба – на връх 
Снежанка със ски, ще има и 
гайда. Булката и младоже-
нецът са бургазлии. Риту-
алът ще бъде на 7 март“, 
разказа собственичката на 
сватбена и парти агенция 
Христина Секлемова.

Що се отнася до най-
странната булчинска рокля, 
видялата какви ли не при-
щевки организаторка спо-
деля, че за нея това е била 
рокля в черно. Христина се 
връща към местата, където 
е организирала бракосъче-
тания и сватби и добавя 
още едно знаково място за 
Бургас – Авиомузея. „Още 
нещо интересно – органи-
зирала съм след сватбата 
парашутен скок тандем, 
ама малко ги е страх младо-
женците“, разказва тя.

Лятото на романтични места – това е все по-честото предпочитание на младите за сключване 
на граждански брак                  ФОТО: ФБ ОСТРОВ СВЕТА АНАСТАСИЯ

Павлин Димитров извършва бракосъчетание на остров Света Анастасия  ФОТО: ANASTASIA-ISLAND.COM

Авиомузеят – нестандартно място за сключване на брак              ФОТО: ОБЩИНА БУРГАС Казиното в Бургас предлага една от най-красивите гледки, на която да се насладят младоженци-
те и техните гости               ФОТО: ОБЩИНА БУРГАС

Романтика. Остров Света Анастасия, Несебър, Созопол, Поморие и Ахтопол  
се превърнаха в любимо място на младоженци да чуят Менделсон



В община Сунгурларе

през миналата година са 
сключени 80 брака. „Ние сме 
малка община и при нас 
половината бракове са ни 
присъствени от чужбина, 
така че не мога точно да 
отговаря за предпочитана 
дата за сключване на брак“, 
казва експертът от там. 
От опит се знае, че предим-
но в летния сезон звучи 
по-често Менделсоновият 
марш. 

В община Руен сключени-
те през миналата година 
бракове са 290.

Надпреварата за 

най-екзотично 
бракосъчетание 

през миналата година в 
Айтос държи млад местен 
жител, който си доведе 
булка филипинка. Двойката 
се разписа в Ритуалната 
зала на града на 23 август 
2023 г., съобщават от Об-
щина Айтос.

За сметка на количество-
то бракове, безспорно се е 
вдигнало качеството и 
възможността да избираш 
– къде да се свържеш с поло-
винката си.

Кметът Васил Едрев е 
сключил два граждански 
брака на изнесен ритуал в 
парк „Славеева река“.

Другата възможност, 
която се предлага, е риту-
алът да стане в някое от 
красивите кътчета на 
Архитектурно-етнограф-
ския комплекс „Генгер“. 

Малък спад бележат граж-
данските бракове, сключени 
в община Айтос. Броят им 
за миналата година е 199, за 
67 от тях има пресъставе-
ни актове, тъй като са 
сключени в чужбина. За 
сравнение, през 2022 година 
240 двойки са си казали „Да“. 
Пикът на сватбите през 
лятото се дължи на много-
то „ваканционни“ двойки, 
завърнали се от чужбина в 
родния град и в селата и 
пожелали да чуят „Мендел-
сон“ – повечето по чисто 
практични съображения.

В община Камено  

за миналата година има 
сключени 49 граждански 
брака. От тях най-много са 

в Камено, и както следва по 
селата: в Кръстина – 7, в 
Трояново – 6, в Свобода – 2 
и в Черни връх – 1 брой.

Най-предпочитаните 
месеци са юли и август. На 
3 август има сключени 2 
брака. 

В Карнобат първият 
сключен брак за тази 

година

 е в първия работен ден – 2 
януари, а за миналата годи-
на в общината са сключени 
общо 123 брака, като един 
от тях е в село Крумово 
градище и няколко в Анти-
мово“, коментира Тонка 
Колева, специалист ГРАО.  
И в тази община са на мне-
ние, че най-много бракове се 
сключват от май до края на 
август. Не са рядкост вече 
и смесените бракове.

Романтични и красиви 
сватби стават на брега 

на морето 

А Поморие е едно от 
предпочитаните места, 
където влюбените да се 
врекат във вярност и любов. 
Имало е интерес към дати 
като 22.02.2022 г., 23.09.2023 
г., предни години, спомнят 
си водещите празничния 
ритуал. Броят на сключе-
ните бракове за миналата 
година е 147.

Но сега за 24.02.2024 г. 
нямаме нито едно запит-
ване, за разлика от други 
общини.  

Без съмнение лятото е 
любимият сезон за сключ-
ване на граждански бракове. 
В градчето има много изне-
сени ритуали – на беседката, 
на паметника на Яворов, на 
Стария кей, на пристани-
щето, на лятно кино „Яво-
ров“. 

А градска художествена 
галерия „Дечко Стоев“ се 
утвърди като предпочита-
но място за ритуали на 
закрито, хвалят се помо-
рийци.

Магнетизмът   
на Несебър

 и утвърждаването му 
като град на любовта при-
вличат много двойки от 
цял свят и от страната на 
живописния полуостров, 

където да се врекат във 
вярност. Магията на древ-
ността, уникалните при-
родни дадености и роман-
тиката на морския бряг 
омайват влюбените и те 
все по-често избират ста-
ринния град, за да изрекат 
обета си за вярност един 
към друг.

В сравнение с предходни 
години, когато венчавките 
са между 107 и 139, през 2023 
г. се бележи ръст на сват-
бите в Несебър. През изми-
налата година браковете, 
сключени в града на ЮНЕСКО, 
са общо 151, като от тях 
20 са присъставени. От тях 
има съюзи между българка и 
норвежец, българка и граж-
данин на Люксембург, бъл-
гарин и казахстанка, туни-
зиец и българка. В Несебър 
своята любов са запечатали 
с подпис и изцяло чуждес-
транни двойки от Русия и 
Украйна.

Мъж на 71 години и жена 
на 69 години са най-възраст-
ната двойка, врекла се във 
вярност в Несебър през 
2023-та. Интересна за из-
миналата година е сватбена 
церемония между американец 
на 75 г. и българка на 26 г., 
при която разликата във 
възрастта е повече от 
впечатляваща – близо по-
ловин век.

Първата сватба през 
2023-та е била на 6 януари, 
Богоявление, а последните 
две са се състояли на 10 
декември. 

Менделсон е звучал най-
много пъти през септември, 
когато сключените бракове 
са общо 35. От тях 5 са се 
състояли на 9 септември, 
по четири са били на 10 и 19 
септември. През юни „Сват-
беният марш“ е звучал 
тридесет пъти. Другите 
два предпочитани месеца за 
брак през 2023-та са били 
май и август.

През настоящата 2024 
година първата сватбена 
церемония е била на 11 
януари, а на Деня на влю-
бените ще бъде сключен 
един брак.

През изминалата година 
освен 146-те нови сключени 
брака в Несебър четири 
двойки подновиха и брачни-
те си обети след 25 години 
съвместен живот на 14 
февруари 2023г., по иници-

атива на  кмета Николай 
Димитров.

В община Созопол са 
сключени 110 брака

Предпочитанията на 
младоженците са в повече-
то случаи ритуалите да 
са на открито. Любими 
места са „Санта Марина“, 
„Анел“, където се открива 
прекрасна гледка, остров 
Свети Тома.

31 чужденци са казали 
заветното „да“ в красивия 
Созопол – има французи, 
англичани, руснаци, укра-
инци, дори един японец. 

Заради магнетичната 
атмосфера, красивите 
гледки много бъдещи семей-
ни двойки предпочитат 
Созопол за техния сватбен 
ден.

Любопитна подробност 
е, че най-възрастният мъж, 

който миналата година е 
сключил брак в Созопол, е 
на 65 години с жена с руско 
име. 

Има три жени, които са 
по-възрастни от съпрузи-
те си: едната с осем години, 
другата с пет и третата 
– с четири години. Има и 
една двойка, в която мла-
доженецът е по-възрастен 
от булката с 20 години.

Друго място, предпочи-
тано за сключване на брак 
на двойки от страната и 
чужбина е Ахтопол. В об-
щина Царево са сключени 
91 брака, а в съседната, 
Приморско – 40.

В община Малко Търно-
во за миналата година има 
само четири граждански 
брака. 

„Статистиката е оче-
вадна, няма какво да се каже. 
Сватбите сега се гледат 
по друг начин. Много са 

факторите, които влияят. 
Много от младите хора 
живеят на семейни начала, 
без да узаконяват връзката 
си. 

Отдавна минаха време-
ната, когато трябваше 
предварително да се запис-
ват двойките поне месец 
предварително и да се оп-
редели час и ден“, казва 
кметът на Малко Търново 
Илиян Янчев. Той казва, че 
е имал и случай да се под-
пишат официалните до-
кументи при него в Малко 
Търново, а ритуалът за 
близки и роднини да се 
повтори в Бургас. „Готови 
сме на всякакви компроми-
си, само и само да има бра-
кове“, усмихва се той.

Предпочитани извън 
ритуалната зала на малко-
то градче е красотата на 
водопада Докузак или пък 
на Големия вриз.
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В Несебър красивите места, където може да се каже заветното „Да“ са много              ФОТО: УИКИПЕДИЯ

Четирите щастливи двойки в Несебър, които подновиха брачните си обети       ФОТО: ОБЩИНА НЕСЕБЪР

В Поморие млади влюбени предпочитат да се врекат във вярност пред паметника на Яворов
ФОТО: ОБЩИНА ПОМОРИЕ



Колеги на комисар Рекс  
тръгнаха по улиците на Бургас
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ДОНА МИТЕВА

Аякс и Дарк са част от 
кучешкия полицейски отряд, 
който в момента наброява 
13 животни от породите 
Немска и Белгийска овчарки 
и осем водачи. Те вече па-
трулират по главните 
улици на Бургас.

Аякс е специализиран в 
издирване и намиране на 
хора, а Дарк – в охрана на 
футболни мачове. Двете 
овчарки са по на три години 
и днес са на работа.

Бяха представени офи-
циално пред медиите и пред 
любопитни граждани в 
центъра на Бургас.

Иван Колев от сектор 
„Специализирани полицейски 
сили“ към ОД на МВР – Бур-
гас, който е водач на кучето 
Аякс, коментира, че ролята 
на четириногите полицаи 
ще бъде предимно преван-
тивна дейност. За работа-
та в тандема „човек – куче“ 
той казва: „Ние с Аякс сме 
едно цяло, допълваме се. 
Кучето е обучено да работи 
по мирисова следа – да от-
крива изгубени лица, да ги 
задържа при престъпление“.

За това как се изгражда 
връзката и доверието с 
животното, полицаят 
казва, че е отгледал парт-
ньора си от малко кутре, с 
непрекъснатите грижи и 
тренировки, които правят 
заедно. Необходими са поне 
две години непрекъсната 
работа. Преминали са и през 
специални школи за обучение 
както на кучета, така и 
водачите им.

„Колегите и близките ми 
приемат добре това, че си 
имам куче за партньор“, 
казва полицаят.

По главните улици на 
Бургас има много хора, част 
от които са и любопитни 
деца. За кучето това е из-
питание, но неговият водач 
е уверен, че заедно ще успе-
ят да се справят със стреса. 
Категорично Аякс реагира 
единствено на командите, 
които само неговият водач 
му подава.

Това е пилотен модел за 
охрана на обществения ред, 
чрез пеши патрул със слу-
жебно куче, който се реали-
зира в централната градска 

част на Бургас. Освен по 
основните пешеходни ули-
ци – „Александровска“ и 
„Богориди“, служители от 
„Специализираните поли-
цейски сили“, придружавани 
от служебно куче с наморд-
ник, служебен елек и специа-
лен повод, ще осъществяват 
охранителни действия с цел 
превенция на нарушенията 
и в района на жп гара Бургас, 
автогара „Юг“, Морската 
градина и места, където има 
голяма концентрация на 
хора, съобщават от поли-
цията.

По-голямата част от 
бургазлии са позитивно 
настроени към четирино-
гите полицаи, разбира се, 
има и такива, които не ги 
одобряват.

Иновативните патрули 
са част от инициативите 
на ръководството на ОДМ-
ВР – Бургас, предприети след 
проведената в началото на 
месеца превантивната сре-
ща по проблемите на сигур-
ността, организирана от 
Постоянната комисия по 
обществен ред и сигурност 
към Общински съвет – Бур-
гас. В срещата участваха 
представители на ръковод-
ството на ОДМВР – Бургас, 
отдел „Охранителна поли-
ция“ и градските районни 
управления, като някои от 
дискутираните теми бяха 
свързани с движението на 
велосипеди и тротинетки 
по пешеходните зони и 
тротоарите в Бургас, кон-
тролът на безразборното 
паркиране на автомобили 
по улиците на аварийни 
светлини; извеждането на 
кучета без използването на 
повод и ограничаването на 
превозните средства, вди-
гащи шум над допустимата 
норма.

Взето бе решение за пре-
организиране дейността по 
охрана на централната 
градска част, като по пе-
шеходните зони ще се 
движат съвместни патру-
ли от служители от „Об-
ществен ред и сигурност“ 
към Община – Бургас и по-
лицейски служители, сред 
които и тези със служеб-
ните кучета, а в зоната на 
Морската градина – вело-
патрули.

Тандем. Човек и четириного работят в синхрон

Иван Колев от сектор „Специализирани полицейски сили“ към 
ОД на МВР – Бургас е водач на кучето Аякс    ФОТО: ДОНА МИТЕВА

По-голяма част от бургазлии са позитивно настроени към 
четириногите пазители на реда, но има и такива, които не ги 
одобряват       ФОТО: ДОНА МИТЕВА

Кучето Дарк е специалист в охрана на футболни мачове
ФОТО: ДОНА МИТЕВА

Връзката между полицая и четириногия му колега се гради с 
години       ФОТО: ДОНА МИТЕВА

СЪОБЩЕНИЕ

На основание чл.4, ал.1 от НУРИОВОС, Мария Павлова Димитрова, Павел Пейчев Дими-
тров и Петя Пейчева Димитрова, уведомява всички заинтересовани физически и юридиче-
ски лица, за наличие на инвестиционно намерение за ”Промяна предназначението на по-
землени имоти с идентификатор 44094.5.1018, 440094.5.1019 и 44094.5.1023 по КК на 
землище с.Лозенец, община Царево, идентични съответно на УПИ II-5134, III-5134 и VII-5134 
по действащия ПУП ПРЗ на м.Рибарницата, землище с.Лозенец, с цел изграждане на „ Три 
вилни сгради”. 

Информацията за преценяване необходимостта от ОВОС по Приложение №2 към чл.6, 
ал.1 от Наредбата за ОВОС на инвестиционното предложение е на разположение на заин-
тересованите страни  всеки работен ден от 9.00 ч. - 12.00 ч. и от 13.30 ч. - 16.00 ч., в 
период от 14 /четиринадесет/ дни от датата на обявяване на следния адрес: гр.Приморско, 
ул.“Трети март“ №55, тел.-0879292080 – Диляна Йовкова.

СЪОБЩЕНИЕ

На основание чл.4, ал.1 от НУРИОВОС, Александър Маринов Димитров, уведомява всич-
ки заинтересовани физически и юридически лица, за наличие на инвестиционно намерение 
за ”Промяна предназначението на поземлени имоти с идентификатор 44094.5.1020, 
440094.5.1021 и 44094.5.1022 по КК на землище с.Лозенец, община Царево, идентични 
съответно на УПИ IV-5134, V-5134 и VI-5134 по действащия ПУП ПРЗ на м.Рибарницата, 
землище с.Лозенец, с цел изграждане на „ Три вилни сгради”. 

Информацията за преценяване необходимостта от ОВОС по Приложение №2 към чл.6, 
ал.1 от Наредбата за ОВОС на инвестиционното предложение е на разположение на заин-
тересованите страни  всеки работен ден от 9.00 ч. - 12.00 ч. и от 13.30 ч. - 16.00 ч., в 
период от 14 /четиринадесет/ дни от датата на обявяване на следния адрес: гр.Приморско, 
ул.“Трети март“ №55, тел.-0879292080 – Диляна Йовкова.



Двучасови дебати, 
спорове, предложения 
и мнения предхожда-

ха гласуването на бюджет 
2024. На редовно заседание 
на Общинския съвет на 15 
февруари 21 общински 
съветници гласуваха „за“, 
петима се въздържаха, един 
гласува „против“. 

Кметът Васил Едрев 
благодари на Съвета за 
възможността общинска-
та администрация да ра-
боти с нов бюджет за 
интересите на гражданите. 
Според градоначалника, 
новата финансова рамка 

гарантира сигурност и 
осигурява безпрепятстве-
но усвояване на средства-
та по европейските про-
екти. Основната цел е 
запазване на финансовата 
стабилност на общината, 
реализиране на поставени-
те цели и приоритети при 
балансиране на вероятните 
рискове и спазване на необ-
ходимите бюджетни 
ограничения. „При разра-
ботването на бюджета 
продължаваме да следваме 
философията, наложила се 
в последните години – ясни 
приоритети, реализъм в 

приходната част, опти-
мизация на разходите, 
значителна капитална 
програма“, коментира още 
кметът. 

Приходите в бюджета 
за 2024 г. са 47 050 095 лева, 
в т. ч. обща субсидия за 
делегирани от държавата 
дейности, в размер на 
25 719 240 лева. Спрямо 2023 
г., общата субсидия е зави-
шена с 2 687 517 лв., ръстът 
е 11,67% в резултат на 
увеличение на единните 
разходни стандарти. Зна-
чителен дял от увеличе-
нието на общата субсидия е за функция „Образование“ 

– 11,42%, където се пред-
вижда ръст на заплатите 
с около 8%. Очакваните 
данъчни приходи са в размер 
на 1 934 500 лева., със 100 000 
лв. повече, сравнено с бю-
джет 2023 г. Очакваните 
приходи от общински 
такси са 2 770 500 лева – с 
най-голям дял са тези от 
такса за битови отпадъци 
– 2 225 000 лева. 

Разходната част на бю-
джета е 47  050  095 лв., в 
т.ч. разходи за делегирани-
те от държавни дейности 
– 29 367 792 лв., и разходи 

за допълнително финанси-
ране на делегираните дър-
жавни дейности с общин-
ски приходи – 1  369  700 
лева. Разходите за местни 
дейности са в размер на 
16 312 603 лева, разпределе-
ни по функции. Най-голям 
е делът на функция „Жи-
лищно строителство, 
благоустройство, кому-
нално стопанство и опаз-
ване на околната среда“ – 
9  535  732 лв. В т.ч. са 
разходите за изграждане, 
ремонт и поддържане на 
уличната мрежа – 5 553 797 
лева. Предвидени 1 500 000 

лева собствени средства 
за текущи ремонти на 
улична мрежа.

Общият размер на капи-
таловите разходи в бюджет 
2024 г. е 6 574 985 лв. в т.ч. 
Европейски средства и 
съфинансиране – 1 010 923 
лв. От бюджетни приходи 
се финансират обекти в 
размер на 5 564 062 лв. 

За дебатите, за всички 
разходи в бюджета и къде 
ще бъдат инвестирани 
парите, заложени в капи-
талова програма 2024, че-
тете в следващия брой на 
НП.
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Община Айтос с нов бюджет 
2024 – приеха го с 21 гласа „за“

Петима се въздържаха, един гласува „против“

Много известни и доказали 
професионализма си 

медици с айтоски корен 
дойдоха на срещата тази 

година

Традиционни и винаги 
различни. Такива са в години-
те земляческите срещи в 
София. А според редовно 
присъстващи, сбирките на 
айтозлии имат най-дългата 
история, сравнено с остана-
лите общности в столицата. 
Далеч от корена си, земляци-
те сякаш са повече айтозлии 
от всички нас. Вероятно, 
заради носталгията и липс-
ващите топлина и уют на 
родния дом, те ценят бли-
зостта си. Затова здравата 
нишка на родовата принад-
лежност всяка година ги съ-
бира, за да се заредят със 
спомените за Айтос.  

Откакто адв.  д-р Мария 
Петрова пое председател-
ството на ЗД „Трите братя“ 

– София, във фокуса на тра-
диционната инициатива е 
приемствеността. Младата 
председателка сложи ново 
начало – на срещите е винаги 
с родителите и децата си. 
Благодарение на усилията на 
д-р Петрова, през последните 

няколко години на сбирките 
заприиждаха млади хора, 
които учат, работят, живе-
ят в столицата.  

Много бяха децата и мла-
дите хора и на срещата тази 
година – 75-а в историята на 
земляческото дружество. 

Вече традиционно, трите си 
пораснали дъщери доведе д-р 
Акиф Шабан – началник на 
Отделението по инвазивна 
кардиология във ВМА. За 
трета поредна година на 
сбирката с малкия си син беше 
и дъщерята на кмета Свет-

лана Клуковска. Пример от 
Айтос пък даде зам.-предсе-
дателят на Общинския съвет 
Бехчет Емурлов, който дойде 
от родния град със съпругата 
и сина си Мустафа, само на 
година и два месеца.

Началото на сбирките в 

София е сложено през 1949 г. 
по идея на композитора Филип 
Кутев и айтозлии, успели да 
се издигнат на професионал-
ното си поприще в столица-
та. 

Малкото голямо семейство на айтозлии в София на 75-а земляческа среща

Адв. д-р Мария Петрова
Председателката приветства новите млади попълне-
ния в лицето на Иван, Галин, Иво и Мартин

Наздравица за бъдещето на Айтос – кметът Васил Едрев с трима 
от лекарите – д-р Димитров, д-р Муталибов и д-р Шабан



16 – 22 ФЕВРУАРИ 2024II

Дамла Кемик с първа награда  
за проза от Първия национален  

конкурс „Янаки Петров”

КЛУБ „УЧИЛИЩНИ МЕДИИ“,  
СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“

Дамла Кемик е родена на 2 
април 2005 г. в град Айтос. От 
дете проявява интерес към 
изкуствата. Рисува от малка, 
в 4 клас (ОУ „Светлина“ с. 
Тополица) започва и да пише 
поезия, а в 11 клас (СУ „Никола 
Йонков Вапцаров“ гр. Айтос) 
продължава с проза. Лауреат е 
на международни и национални 

литературни конкурси. Пече-
ли първа награда в категория 
„Проза“ на Първия национален 
конкурс „Янаки Петров“.

На 9 февруари, във Военния 
клуб в град Средец се състоя 
премиерата на Алманах с 
творби на най-добрите два-
десет автори, участвали в 
първия национален конкурс 
„Янаки Петров“. Сред двай-
сетте отличени творци беше 
и дванадесетокласничката от 

СУ „Никола Йонков Вапцаров“, 
Айтос Дамла Кемик. Дамла 
впечатли публиката с есето 
си „В любовната аритметика 
едно плюс едно е равно на две, 
а две минус едно е равно на 
нула“ – Платон. Творбата 
предизвика много аплодисмен-
ти и поздравления от при-
състващите. 

Поетесата Ели Видева, член 
на журито, не скри възхище-
нието си от „простата 

аритметика в любовта“. Тя 
лично поздрави Дамла и ѝ 
пожела: „Да не спира да пише 
и да издаде своя книга в бъдеще“. 

Писатели от всички краи-
ща на България се събраха, за 
да почетат със словото си 
Нейно Величество Литера-
турата. Специално за преми-
ерата на новия литературен 
сборник в Средец пристигна 
и бардът от София Румен 
Спасов, който изпълни автор-

ски песни. 
В алманаха, съставен от 

Станимир Димитров, са 
включени всички номинирани 
текстове, участвали в блес-
тящо проведения конкурс. 
„Текстовете, пристигнали за 
да участват в конкурса, пос-
ветен на големия странджан-
ски поет Янаки Петров, бяха 
над хиляда. Това подсказва, че 
подбраните и номинирани 
двайсет са резултат на мно-

го стриктна и мащабна селек-
ция – а тя е гаранция за много 
високото им качество“, ко-
ментира председателят на 
журито Калин Терзийски.

Училищната общност на 
СУ „Никола Й. Вапцаров“ – 
Айтос се гордее със своята 
възпитаничка и нейната 
учителка по български език и 
литература Лиляна Тангар-
джиева и сърдечно ги поздра-
вява за успеха.

Есето на айтоската абитуриентка за „простата аритметика  
в любовта“ спечели журито и публиката и влезе в литературен алманах

Представянето на най-добрите двайсет                  ФОТО: СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“

Дамла с 
любимата 
учителка по 
БЕЛ Лиляна 
Тангарджиева

ОБЯВА

Районно мюфтийство гр. Бургас обявява търг за поземлен имот (земедел-
ска земя) с идентификатор 24253.4.3 (две четири две пет три точка четири 
точка три) по кадастралната карта и кадастралните регистри на с. Дъбник, 
общ. Поморие, обл. Бургас, находящ се в местността КРУШАКА, с обща площ 
9,237 кв.м. (девет хиляди двеста тридесет и седем квадратни метра), трайно 
предназначение на територията: Земеделска, с начин на трайно ползване: 
Нива, категория на земята при неполивни условия: 7 (седма).

Търг с явно наддаване ще се проведе на 27.02.2024 г. в канцеларията 
на Районно мюфтийство гр. Бургас, ул. Цар Освободител №1 от 10:00 часа. 
Начална тръжна цена 35,00 лв. на декар.

За повече информация: гр. Айтос – тел. 0558/2-63-64, 0877106613

П О К А Н А
ЗА СВИКВАНЕ НА РЕДОВНО ГОДИШНО  
ОТЧЕТНО-ИЗБОРНО ОБЩО СЪБРАНИЕ

УВАЖАЕМИ ЧЛЕНОВЕ,

Управителния съвет на СНЦ „КЛУБ ПО СПОРТНА 
АКРОБАТИКА ОРЕЛ”, вписано към ТРРЮЛНЦ с ЕИК 
102162219, на основание чл.26 ЗЮЛНЦ и чл.10, ал. 3 
от Устава, свиква редовно годишно отчетно-изборно 
общо събрание на членовете на сдружението, което ще 
се проведе на 10 март 2024 г. (неделя), в 11:00 ч., в 
сградата на градски стадион „Крум Делчев“ в гр. Айтос, 
при следния проект на 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д
1. Обсъждане и приемане на отчет за дейността на УС 

за периода на мандата от 2020г. до 2024 г.;
2. Обсъждане и приемане на годишния доклад за 

дейността на СНЦ „Клуб по спортна акробатика Орел”, 
вписано към ТРРЮЛНЦ с ЕИК 102162219, както и годишния 
финансов отчет за финансовата 2023г.;

3. Освобождаване на настоящите и избор на нови 
членове на управителния съвет, председател и зам. 
председател;

4. Разни.

Председател на 
УС на СНЦ „КЛУБ ПО СПОРТНА АКРОБАТИКА ОРЕЛ”

Р А Й О Н Е Н С Ъ Д  – Г Р. А Й Т О С

Районен съд Айтос на основание Заповед № 
64/13.02.2024г. на Административният ръководител – 
Председател на Районен съд Айтос, обявява конкурс за 
заемане на 1 /една/ щатна бройка в Районен съд Айтос 
за длъжността „системен администратор“.

І. Описание на длъжността: “системен админи-
стратор”: Поддържа информационните и периферните 
системи в съда, поддържа наличния хардуер и софтуер, 
анализира нуждите от промяна и прави предложения за 
актуализиране и усъвършенстване на системата. Определен 
е за материално отговорно лице на съда на дълготрайните 
и задбалансови материални активи – компютри, монито-
ри, принтери, мултифункционални устройства, копирни 
машини, UPS, скенери, звукозаписна техника и др. и на 
дълготрайните нематериални активи – програмни продукти, 
собственост на Районен съд Айтос.

ІІ.Минимални и специфични изисквания, пред-
видени в нормативните актове и в Класификатора 
на длъжностите в администрацията на съдилищата, 
които кандидатите следва да отговарят:

1. Общи минимални изисквания към кандидатите:
1.1. Вид и равнище на образование – минимална 

степен на завършено образование – „бакалавър“;
1.2. Трудов стаж – не по-малко от 3 години трудов 

стаж/професионален опит. 
1.3. да е български гражданин;
1.4. да е навършило пълнолетие;
1.5. да не е поставен под запрещение;
1.6. да не е осъждано за умишлено престъпление от 

общ характер;
1.7. да не е лишен по съответен ред от правото да 

заема определена длъжност;
1.8. да има завършено средно образование;
1.9. да не е в йерархическа връзка на ръководство 

и контрол със съпруг или съпруга, с роднини по права 
линия без ограничения, по съребрена линия до четвърта 
степен включително или по сватовство до четвърта 
степен включително;

1.10. да не е едноличен търговец, неограничено от-

говорен съдружник в търговско дружество, управител, 
търговски пълномощник, търговски представител, про-
курист, търговски посредник, ликвидатор или синдик, 
член на орган на управление или контрол на търговско 
дружество или кооперация;

1.11. да не е народен представител;
1.12. да не е съветник в общински съвет-само за 

съответната общинска администрация;
1.13. да не заема ръководна или контролна длъжност 

на национално равнище в политическа партия.

2. Специфични изисквания за заемане на длъж-
ността: „Системен администратор“, определени от 
административният ръководител на съда:

– Да има опит в инсталирането, конфигурирането и 
поддържането на работни станции с различни операционни 
системи, в инсталирането на локални мрежови принтери 
и други периферни устройства, в администрирането 
на TCP/IT мрежи и услуги, активни мрежови LAN/WAN 
устройства – модеми;

– отлични познания по компютърна техника, в извърш-
ването на техническа поддръжка на наличния хардуер;

– препоръчително е владението на английски език; 
програмиране;

– да притежава организационни умения, способност 
за работа в екип, да притежава познания по Правилника 
за администрацията в съдилищата /ПАС/.

3. Размер на трудовото възнаграждение за длъж-
ността „системен администратор“:

Минималният размер на основното трудово възнаграж-
дение за длъжността „системен администратор“, определен 
в Класификатора за длъжностите в администрацията на 
съдилищата, утвърден с решение на Съдийската колегия 
на ВСС по протокол № 27 от заседание, проведено на 
17.08.2023г. е 1778 лв. На служителите се заплаща 
ежемесечно и допълнително възнаграждение за ранг (ми-
нималният ранг за длъжността е V-пети, с възнаграждение 
в размер на 75 лв.), както и допълнително възнаграждение 
за придобит трудов стаж и професионален опит.

ІІІ. Начин за провеждане на конкурса: 
Конкурсът ще се проведе от комисия по допускане до 

конкурс и провеждане на конкурса, в състав, определен 
със заповед на Административния ръководител – Пред-
седател на Районен съд Айтос. Комисията заседава в 
пълен състав и взема решения с обикновено мнозинство. 
За заседанията си комисията води протокол, който се 
подписва от всички членове.

Конкурсната процедура включва два етапа, както следва:
Първи етап: Допускане на кандидатите до участие 

в конкурса. 
На този етап се преценява пълнотата и редовността на 

представените документи от кандидатите, съответствието 
на кандидатите с минималните и специфичните изисквания 
за заемане на длъжността, както и спазването на реда, 
начина и срока за подаване на документи за участие в 
конкурса.

Списъците с допуснатите и недопуснатите кандидати 
(както и основанията за недопускането им ) ще се обявят 
на таблото на съда и на интернет страницата на съда не 
по-късно от 7 дни след изтичане на срока за подаване 
на заявленията за участие в конкурса.

В списъка на допуснатите кандидати ще се посочат 
датата, началният час и мястото на провеждане на втория 
етап от конкурса, който не може да бъде по-рано 14 дни 
от изнасянето на списъка.

Втори етап: Събеседване и техническа проверка.
На събеседването ще бъдат зададени от комисията 

въпроси – еднакви за всички кандидати за проверка 
професионалната подготовка, ще бъдат проверени позна-
нията на кандидата по Правилника за администрацията 
в съдилищата.

На втори етап кандидатите за длъжността: „ системен 
администратор” ще се оценяват от комисията по шесто-
бална система с точност до 0,50.

Въз основа на проведения конкурс по Кодекса на 
труда комисията ще оформи протоколи с резултатите от 
проведения конкурс и ще класира успешно издържалите 
конкурса.

Протоколът от крайния резултат на конкурса ще се 
публикува на интернет страницата на съда и ще се съобщи 
на участниците в него в 3-дневен срок от провеждането му. 

ІV. Необходими документи, които следва да бъдат 
представени от кандидатите за двете длъжности: 

1.Заявление по образец; 
2. Автобиография;
3. Декларация по чл.107а, ал.1 от КТ;
4.Декларация за липса на обстоятелства по чл. 136 

от ПАС; 
5.Копие от диплома за завършено средно образование;
6.Копия от документи за придобита допълнителна 

квалификация/обучение ( ако има такива); 
7.Свидетелство за съдимост;
8.Медицинско свидетелство;
9.Удостоверение от психиатричен диспансер за липса 

на психическо заболяване;
10.Копие от документи, удостоверяващи продължи-

телността на трудовия стаж;
11.Могат да бъдат приложени и други документи, 

свързани с изискванията за заемане на длъжността, 
които кандидатът притежава.

V. Място за подаване на документите: Документите 
следва да бъдат представени лично или чрез пълномощ-
ник /нотариално заверено пълномощно/ в сградата на 
Районен съд Айтос, ул. “Цар Освободител“ № 3А, стая 
№ 3, тел. 0558/2 23 90 , всеки работен ден от 09 -12.00 
ч. и от 13.00-17.00 ч.; 

На разположение на кандидатите са: Заявление по 
образец, както и съответните Декларации, които следва 
да бъдат изтеглени от интернет страницата на съда и 
коректно попълнено.

VІ. Срок за подаване на документите: Документи 
за участие в конкурса се подават от 16.02.2024г. до 
18.03.2024 г.включително. 

VІІ. Общодостъпно място, на което ще се обявяват 
списъците или други съобщения във връзка с конкурса.

Образците на заявлението и декларациите са достъпни 
на интернет страницата на Районен съд Айтос – https://
aytos-rs.justice.bg/

Обявата и всички съобщения за конкурса ще се 
обявяват на интернет страницата на съда https://aytos-rs.
justice.bg/, както и на информационно табло в сградата 
на Районен съд Айтос.

ОБЯВА

Тел. 0877 139647
продава телевизор:

SHARP 40“
Модел 40AJ2E

Смарт телевизор. 
Като нов. Без забележки.

Голям екран - диагонал 101 см.
Цена 300 лв



ПРОДЪЛЖЕНИЕ ОТ СТР. 1

Сред доайените са вече 
покойните Любен Милевски, 
ген. Милан Ангелов – зам.-
председател на Върховния 
съд, ген. Иван Петров, проф. 
Георги Димитров и др.. Ща-
фетата след тях поемат 
личности, които особено 
държат на айтоския си корен 
като проф. д-р Джингиз Хаков, 
Кирил Панайотов – журна-
лист, Христо Танев – скулп-
тор и експредседателката 
Мария Кирова, която има 
памет за заслугите на всич-
ки, вече покойните земляци, 
работили на ръководни 
постове в столицата. 

В началото се събирали в 
тесен кръг, но с годините 
интересът към срещите взел 
да расте. Проф. Елена Куте-
ва си спомня, че композито-
рът много държал сбирките 
да се провеждат всяка годи-
на, за да наложи традицията. 
По-късно земляците започ-
нали да канят на срещите 
гости от Айтос, най-вече 
кметове и общински съвет-
ници. И така, всеки път през 
февруари, вече 75 години.

На една от срещите пре-
ди няколко години, айтозлий-
ката от групата на т.н. 
„съученички“,  Виолета 
Александрова, по-малката 
дъщеря на ексредактора на 
айтоския вестник Милко 
Андонов, най-точно форму-
лира емоцията на айтоските 
столичани: „Ако веднъж 
присъстваш на тези срещи, 
ще чакаш с нетърпение цяла 
година следващата“.

По-интересно е, че на 
тези срещи идват и айтозлии, 
които преди години са рабо-
тили в столицата, а днес 
живеят в други градове. 
Като прокурора Дарин Хри-
стов, който и тази година 
пътува от Бургас, за да се 
види със земляците.

С нетърпение очакваше 
срещата с айтоските прия-
тели и познати и доц. Петя 
Бъговска – преподавател в 
Музикалната академия. 
Музикалната гордост на 
България нонстоп пътува за 
концерти в САЩ и Европа и 
разнася славата на родния 

град на много международни 
сцени. Ходила е навсякъде по 
света, но на айтоските 
сбирки всеки  път  се чувства 
„като на първа ученическа 
среща“. 

Годишните срещи в София 
се организират в първия 
петък на м. февруари и се 
свързват с деня на Освобож-
дението на Айтос. И тази 
година кметът Васил Едрев 
поздрави айтоските столи-
чани по повод празника и ги 
призова да не губят връзката 
с родния град. Разказа им за 
проектите и инвестициите 
през 2024 г., и поиска морал-
ната им подкрепа за иници-
ативите на общината.

И народният представи-
тел Севим Али за поредна 
година уважи айтоския 
празник в София. „Тези срещи 
са едно красиво доказателство, 
че всички ние носим в сърца-
та си Айтос, носим нашата 
любов, нашата отдаденост 
на родния град“, каза народ-
ният представител, с бла-
годарност към организато-
рите, че са го срещнали и с 
неговата първа учителка г-жа 
Чобанова.

За първи път на срещата 
тази година присъства зам.-
кметът на община Айтос 
Калоян Калоянов, който 

сърдечно поздрави земляците, 
че продължават и развиват 
дългогодишната традиция. 
Зам.-кметът заяви още, че 
ще използва всички свои 
знания, умения и опит в 
интерес на гражданите и за 
по-доброто бъдеще на Айтос.

Адв. д-р Мария Петрова 
откри срещата и с искрен 
патос отбеляза, че е юбилей-
на. „Преди 75 години е дадено 
началото на това прекрасно 
събитие. Събитие, което 
обединява не просто айтозлии. 
Събитие, което обединява 
хора в големия град, намери-
ли своето малко голямо се-
мейство в лицето на други 
айтозлии. За мен е изключи-
телно щастие и тази година 
да видя толкова млади хора. 
По-опитният кадрови състав 
също е налице. Имаме нови 
млади попълнения в лицето 
на Иван, Галин, Иво и Мартин. 
Надявам се събитието да им 
хареса и макар че не са явя-
вали през изминалите 74 г., 
живот и здраве, ще ги очак-
ваме през следващите 75 г.“, 
пошегува се д-р Петрова, 
представяйки всички ново-
дошли в семейството на 
земляците.

Не за първи път на ай-
тоската сбирка беше „един 
от най-добрите кардиолози 

в България, който се грижи 
за широките айтоски сърца“. 
Много и хубави отзиви от 
негови пациенти се чуха в 
залата. За д-р Акиф Шабан и 
отношението му към паци-
ентите разказа Аглика Га-
враилова, която от десети-
летия живее в столицата. 
„Обадих се на д-р Шабан да 
ме прегледа. Прегледа ме и ми 
каза, че само с преглед няма 
да стане“, разказва Аглика, 
без да крие възхищението си 
от деликатния подход и 
човешкото отношение, от 
топлата грижа и изключи-
телния професионализъм на 
д-р Акиф Шабан.

Към искрената благодар-
ност на земляците се приба-
ви и високата оценка за 
професионалните качества 
д-р Севгин Муталибов, част 
от екипа на дентална кли-
ника „Смайл Дентал Сървисис“ 
в областта на хирургията и 
простетиката. На айтоска-
та среща тази година д-р 
Муталибов младши доведе 
д-р Божидар Димитров, 
главен стоматолог и имплан-
толог на „Смайл Дентал“, 
светило в стоматологията, 
с 30-годишен опит в имплан-
тологията. „Възхищавам се 
от моя млад колега д-р Му-
талибов, представя се чу-
десно. За мен е чест да рабо-
тя с  него.  Впечатлява 
възпитанието, което са му 
дали неговото лекарско се-
мейство и Айтос. За мен 
възпитанието и знанията, 
които има, са изключителен 
фактор за бъдещето на 
този млад човек“, каза за НП 
д-р Димитров.

Още лекари с айтоски 
корен, известни у нас и в 
чужбина, бяха на срещата 
тази година. Не се учудваме 
на сериозното им предста-
вителство – председател-
ката д-р Мария Петрова е 
също медик, който възможно 
най-успешно съчетава меди-
цината с правото. Д-р Пана-
йотка Панайотова – гинеко-
лог, беше на сбирката с 
цялото семейство и с люби-

мите внуци. Много са мла-
дите майки и жените от 
България и Турция, които 
дължат здравето и живота 
си на професионализма и 
грижите на д-р Панайотова. 
Стотици са пациентите от 
Айтос и общината, които 
произнасят името на онко-
лога хирург проф. д-р Пана-
йот Куртев с благодарност, 
уважение и респект. И на 
сбирката го потърсиха с 
молба за прегледи и консул-
тации, не отказа на никого. 
Научихме, че от 2022 г. д-р 
Куртев е част от екипа 
специалисти на МБАЛ „Сер-
дика“. Усмихнат, непринуден, 
сърдечен, такъв го знаят и 
айтозлии, и земляците в 
София.

Проф. д-р Коста Костов, 
специалист по белодробни 
болести, консултант на 
УМБАЛ „Света Анна“, София, 
главен редактор на списание 
INSPIRO и консултант на 
медицински център INSPIRO 
„открил“ айтоските срещи 
преди три-четири години. 
Сподели, че се радва на теле-
визионните изяви на своя 
голям айтоски приятел 
Христо Христов, или както 
в Айтос го знаят, билкаря 
Ицо Ичев. В Айтос идва, за 
да му гостува и да се срещне 
с братовчед си Иван, „който 
живее над Горското“. 

„Айтос е моето детство. 
Както казва Иван Радоев, 
животът е като клечка ки-
брит – докато я запалиш, и 
угасва. И в този кратък ин-
тервал най-хубавото нещо 
е детството. Някак специ-
ално е усещането ми за 
детството, свързано с този 
град. Защото там бяха мои-
те дядо и баба, които ме 
обгръщаха с огромна безу-
словна любов и ми даваха 
пълна свобода. За мен Айтос 
са поляните, „Трите братя“. 
Айтос е панаирът, детската 
радост да отидеш на панаира, 
язовирът, където ловях риба. 
Паяците, които ловях с восък. 
Айтос е вършачката, която 
беше на поляната до къщата 

на баба и дядо, преди Маджур 
махля, до моста, вдясно. 
Айтос е сладкарница „Роза“ 
с хубавия сладолед в центъра, 
с малебито и страхотните 
банички, които ядях в бани-
чарницата до джамията. 
Айтос е паркът, който за 
мен тогава беше толкова 
далеч, все едно отивам в друг 
град. И ресторантът в пар-
ка, в който винаги по праз-
нични поводи ходехме, с 
усещането за нещо специал-
но. Айтос са и моите прия-
тели от детството, и 
онази свобода, която никъде 
другаде не ми се е случвала. В 
Айтос въртях пумпали, ходех 
бос и имах толкова много 
приятели, които пазя и днес. 
Затова, когато ме попитат 
„Откъде си?“, казвам: „Аз съм 
бургазлия, но половин айтозлия. 
Роден съм в Бургас, но баща 
ми Васил Костов е айтозлия“, 
с много обич се оставя на 
спомените проф. Костов.

За първи път на срещата 
на айтозлии се появи и Дияна 
Тонева, която десетина го-
дини водеше програмата на 
радиовъзел „Айтос“, а сега е 
начален учител в софийско 
училище. Оказа се, че имат 
общ спомен с д-р Мария 
Петрова от популярното 
преди време в Айтос шоу 
„Мини Мис Айтос“, което 
малката тогава Мария спе-
чели убедително.

Много и различни по въз-
раст, социален статус, 
професия, религия, полити-
чески пристрастия са софи-
янци с айтоски корен, които 
дойдоха на февруарската 
среща тази година. Искаше 
ни се, (но няма как) да ви 
разкажем какво е довело 
всеки един от тях в големия 
град. По-важно е, че дойдоха 
с Айтос в сърцето. Че ще 
опазят тази обич в годините 
напред, и ще я предадат на 
своите деца. За да знаят, че 
са потомци на място с древ-
на история, с горди и силни 
хора, с красива природа. 
Потомци на град с бъдеще.

НП

Малкото голямо семейство на айтозлии 
в София на 75-а земляческа среща
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Народният представител Севим Али с посла-
ние към земляците

Кметът представя на д-р Петрова едно от айтоските 
дарования – чаровната съпруга на зам.-председателя на 
ОбС – Айтос Бехчет Емурлов – певицата Гюлсюм Емурло-
ва, която поздрави земляците

За първи път пред земляците застана зам.-кметът на 
община Айтос Калоян Калоянов

Айтоско хоро в сърцето на столицата                 ФОТО: НП



За 30 години Руси Христозов записа стотици 
голове в актива на ФК „Вихър” – Айтос
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Топ голмайсторът бил 10-годишен, когато за първи път подгонил топката на зеления терен

Руси Христозов е име, което 
всеки футболен фен в Айтос 
отлично знае и произнася с 

огромно уважение и респект. От 
години Христозов е топ голмай-
сторът на мъжкия отбор на ФК 
„Вихър“ – Айтос. За него казват, 
че е футболистът, който при-
тежава уникална способност за 
дрибъл и контрол на топката, с 
които малцина могат да се 
сравнят. А подходът му към 
вратата на противника винаги 
го е отличавал като специален 
талант.

Вече няколко поколения айтос-
ки фенове аплодират около зеле-
ния терен точния мерник на 
Руси Христозов и искрено се 
възхищават на уменията му да 
поразява противниковата вра-
та. Роден е на 13.06.1982 г. в 
Айтос. Средно образование за-
вършва в СУ „Христо Ботев“, а 
висше – в БСУ, специалност 
„Право“.

Скромен и изключително земен 
човек, Христозов на два пъти ни 
отказва интервю с мотива 
„какво толкова съм направил?“ 
На третата покана отговори 
утвърдително, и май, без да 
съзнава, че със стотиците голо-
ве за любимия ФК „Вихър“ – Ай-
тос се е превърнал в местна 
футболна легенда.

– Г-н Христозов, кога раз-
брахте, че футболът е Ваша-
та игра?

– Бях на 10 години, в ІV клас, 
когато баща ми ме заведе на 
стадиона на ФК „Вихър“ – Ай-
тос. Записаха ме да тренирам. 
Имах някаква представа за 
футбола, бях ритал топка с 
приятелите в махалата. Пър-
вият ми треньор беше Тодор 
Няголов. По-късно групата на 
децата пое треньорът Вален-
тин Иванов-Чалъма. А в юноши 
младша възраст треньор ни 
беше Николай Матев. От все-
ки съм научил по нещо за игра-
та и съм им благодарен.

– От колко години сте в 
мъжкия отбор на „Вихър“? И 
кой, според Вас, беше най-сил-
ният сезон за отбора?

– Играя в мъжкия отбор на 
„Вихър“ от сезон 1998 – 1999 
година, вече 26 г. През години-

те ФК „Вихър“ е имал много 
силни отбори. Действител-
ното възстановяване на 
мъжкия футболен отбор на 
ФК „Вихър“ – Айтос, обаче, 
беше през 2000 г. Тогава отбо-
рът беше много силен, имаше 
млади перспективни играчи, 
които чудесно се допълваха с 
по-възрастните и опитни 
играчи като Ганчо Иванов, 
Марин Маринов-Брадвата, 
Драго Желев-Жабата, Милен 
Минчев. В този състав имахме 
много добро представяне и 
много успешни мачове.

– Имате безспорен талант 
на голмайстор. Имали ли сте 
оферти от големи футболни 
клубове?

– През годините като юно-
ша, в период от една години 
играх във ФК ,,Нефтохимик” 
– Бургас. После, в мъжкия фут-
бол съм играл за Камено, Несебър 
и Карнобат. Но където и да 
отидех, желанието и сърцето 
ми бяха на стадиона в Айтос.

– Идвало ли Ви на наум да се 
посветите изцяло на футбо-
ла?

– В началото да, имах жела-
ние. Обичам играта и като 
всеки ритащ юноша съм мислел, 
че футболът ще е моето бъ-
деще. Но това е мечтата на 
всеки тийнейджър, който се 
вълнува от емоциите на ста-
диона. Впоследствие, вече в 
мъжкия отбор – не, не съм имал 
намерение да се посветя изця-
ло на футбола.

– Помните ли първия си гол?
– През годините имам сто-

тици голове за отборите, в 
които съм играл. Но от реали-
зирането на първия ми гол е 
изминало прекалено много 
време. Ще е бил в детските ми 
години, и е трудно да Ви кажа 
кой точно е първият. 

– Кой е най-красивият, най-
любимият Ви гол? Чия врата 
поразихте?

– Имам много красиви голо-
ве през годините, на които сме 
се радвали и аз, и целият отбор. 
Но сега се сещам за един гол по 
време на мач на „Вихър“ – Айтос 
с втория отбор на „Несебър“ 
в А окръжна група. Тогава Ган-
чо Иванов центрира и аз с 

глава отбелязах гол в горния 
ляв ъгъл на вратата. Хубав гол 
беше, не се забравя. Припомням 
го и заради Ганчо Иванов, кой-
то се шегува постоянно, че не 
мога да играя добре с глава. Аз, 
разбира се, не споделям негово-
то мнение.

– Майстор сте на дузпите 
– броите ли колко сте вкарали 
и колко сте изпуснали? 

– Не, вкараните не ги броя, 
много са. Но изпуснатите 
помня – мога със сигурност да 
твърдя, че имам изпуснати 4-5 
дузпи през всички години, през 
които съм играл футбол.

– Изпълнявате ли някакъв 
ритуал преди мача?

– Не, никога не съм го правил. 
– Получавали ли сте сери-

озни травми на терена?
– За радост – не, не се е 

случвало. Чукам на дърво!
– Кой е мачьт, който нико-

га няма да забравите?
– „Вихър“ (Айтос) срещу 

„Порт“ (Бургас) – мач за купа-
та на аматьорите, в който 
ние победихме с 2:0. На терена 
аз отбелязах и двата гола, а след 
мача ме искаха настоятелно в 
отбора на „Несебър“ Б група.

– Имате достатъчно фут-
болен опит. Каква е оценката 
Ви за сегашния състав и играта 
на мъжкия отбор на ФК „Вихър“. 
И как се сработвате с младите 
в тима?

– В момента отборът ни не 

е на нивото, на което трябва 
да бъде. Намира се в средата на 
класирането на „А“ окръжна 
група. В отбора има много 
млади момчета, както и юноши. 
В един момент се отказаха от 
играта, но е добре, че се завър-
наха. Така че се стараем да има 
разбирателство между опит-
ните и младите ,,таланти”. 
Въпреки че в момента младите 
при най-малката трудност са 
готови да се откажат. Голям 
проблем е, че тези, които за-
почват да тренират още като 
деца/юноши, не стигат до 
мъжкия отбор, тъй като се 
отказват .

– Лично на Вас, какво Ви 
даде ФК „Вихър“?

– ФК „Вихър“ заема голяма 
част от съзнателния ми живот. 
Първата привилегия, която ми 
е дал, е да обичам клуба си. 
Отборът печели и губи, игра-
чите се сменят, треньорите 
се сменят, управляващите се 
сменят. Но клубът остава. А 
силата на един клуб е в общите 
усилия. „Вихър“ ме научи да 
ценя колективната игра. Да 
надвивам себе си в труден 
момент, да потушавам гнева 

си, недоволството си в името 
на каузата, в името на клуба, 
на отбора. Футболът е велика 
игра. Научи ме на уважение към 
клуба, отбора, футболистите, 
играчите от миналото. На 
уважение към тези, които 
инвестират средства, за да се 
развива футболът. Уважавам 
усилията на Общината и лич-
но на кмета Васил Едрев да 
подобряват условията за 
тренировки и мачове на ста-
диона. Изцяло реновирана беше 
спортната зала на стадиона, 
монтирана беше автоматична 
поливна система, за да имаме 
най-добрия зелен терен в реги-
она през всички сезони на годи-
ната. За чудесния терен огро-
мна е заслугата на домакина 
Райко Иванов, който нонстоп 
полага грижи за него.

– Как се става голмайстор? 
- Мисля, че преди всичко са 

нужни любов към футбола и 
желание. И да не се отказваш 
от играта, дори в най-труд-
ните и не толкова приятни 
моменти.

– Какво му липсваше на ФК 
„Вихър“ (Айтос) през години-
те? А сега?

– Град като Айтос заслужа-
ва да има отбор във „В“ група, 
но за целта трябва не само 
Общината да помага. Община-
та единствено и изключител-
но много подпомага клуба, но 
за да е във „В“ групата, отборът 
се нуждае от сериозно финан-
сиране. Нуждае се от подкрепа 
от страна на мастит бизнес 
дарител, който да обича и 
цени футболната игра. Нужно 
е по-добро финансиране, за да 
привлече вниманието на добри 
млади играчи, които да класират 
отбора във „В“ група. 

– Имате ли любими занима-
ния извън футбола?

– Не, нямам. Футболът е 
напълно достатъчното ми 
любимо занимание. 

– Какво ще пожелаете на 
децата и младите футболисти 
от „Вихър“, които мечтаят 
да имат Вашите голмайстор-
ски умения?

– На първо място да вярват 
в себе си, в собствените си 
сили. Да не се отказват, да 
следват мечтите си. Много да 
тренират и да помнят, че 
няма невъзнаграден труд.  

НП

Руси Христозов
На 100-годишния юбилей на ФК „Вихър“, с един от треньорите 
си Валентин Иванов-Чалъма      ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Отборът на 
ФК „Вихър“ 
(Айтос), кра-
ят на 90-те г. 
на ХХ в. 
(Христозов – 
вторият, на 
втората ре-
дица от ляво 
надясно)

Почетна грамота и сребърна значка от БФС за приноса на Хри-
стозов за развитие на футбола

Голмайсторът в отбора на 
юношите
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Нека пазим чист завета 
на Дякона Левски

Г-н Янакиев, днес Общин-
ският съвет приема бю-
джета на община Созопол 

за 2024 г. Какво е по-различ-
ното тази година?

– В този бюджет вече не 
фигурират плащанията по 
безлихвения кредит, който ни 
беше отпуснат от държавата 
във връзка с плана за финансо-
во оздравяване. Община Созо-
пол си погаси до последната 
стотинка всички задължения 
по него. 

– Това означава ли, че вече 
имате повече средства за 
други важни дейности?

– Да. Една много голяма част 
от средствата в капиталова-
та програма са заложени за 
проектиране на обекти. 

– Защо залагате на проек-
тиране?

– Защото три години ня-
маше отворени европейски 
програми, по които да можем 
да кандидатстваме. Сега ев-
ропейските фондове започна-
ха да се отварят, след като 
имаме План за възстановяване 
и устойчивост и общините 
трябва да имат проектна 
готовност, за да може при 
създаване на възможност за 
финансиране да кандидатства-
ме по тези проекти. 

Заложили сме много такива, 
като завършването на проек-

тирането на канализацията 
на село Атия, довършване на 
проектирането на канализа-
цията и пречиствателната 
станция на село Росен, проек-
тиране на канализация на село 
Зидарово.

Имаме и преходни обекти, 
които трябва да се изпълнят, 
като ремонта на ул. „Виа 
Понтика“, например. 

Одобрени сме и по републи-

канската програма за 6 млн. лв. 
С тях ще бъде направен ремон-
та на пътя от с. Зидарово до 
разклона за селата Габър и 
Вършило и една голяма част 
от улиците в кв. „Мисаря“. В 
момента вече се изгражда и 
мостът над река Равадинска. 

Община Созопол спечели и 
два проекта по програма  
ИНТЕРРЕГ Европа. По единия 
ще бъде изграден нов парк в кв. 

„Мисаря“. По втория в сграда-
та на старата детска гради-
на, която се намира в двора на 
училището в гр. Черноморец, 
ще бъде изграден обучителен 
център за деца, който ще бъде 
изцяло с екологична насоченост. 
Децата ще бъдат обучавани 
как не се замърсява природата, 
как се събират разделно отпа-
дъци, какви са ползите от 
това за цялото човечество. 

Децата ще се възпитават в 
екологично мислене в една 
приятна среда и това ще е 
добре и за тях, и за родители-
те. 

Вече имаме одобрен проект 
за училището в село Росен. 
Предстои и подписване на 
договор по одобрен проект и 
за училището в Созопол . Има-
ме одобрение и за проект за 
енергийна ефективност на 
сградата на общината. Работим 
по проект за цялостна рекон-
струкция на амфитеатъра в 
Стария град.  

Ако успеем да осъществим 
всички тези проекти, смятам, 
че това ще бъде един много 
голям плюс за община Созопол.

– Тази година бюджетът 
е по-голям. Ще успеете ли да 
го реализирате? Ще има ли 
достатъчно приходи?

– Не само сме заложили 
увеличение на собствените 
приходи, но и самата държава 
е заложила по-големи транс-
фери към общините, с оглед 
увеличението на разчетите 
за работни заплати. Знаете, 
че минималната работна за-
плата се увеличи с 20%, а това 
означава и увеличение на всич-
ки работни заплати по вери-
гата. 

Искрено се надявам да можем 
да осъществим бюджета, като, 

естествено, сме предприели 
всички мерки това да се случи. 
Ще упражняваме доста сери-
озен контрол върху разходите, 
защото в бюджета има при-
ходна и разходна част. 

Ние като екип искаме да 
направим нещо, което да се 
запомни. Сега започват архе-
ологическите разкопки на 
мястото на строежа на авто-
гарата и се надявам до есента 
да са готови и през 2025 г. да 
започнем самото строителство. 

Направихме хубава авто-
спирка в гр. Черноморец. На-
дявам се жителите там да са 
доволни. 

Не мога да кажа, че за 4 го-
дини ще приключим с всички 
проблеми на общината. Не. 
Такива винаги ще има. Нашият 
стремеж е да ги набелязваме 
навреме, да ги степенуваме по 
приоритети и да ги решаваме 
поетапно. Да имаме стратегия 
за преодоляването на тези 
проблеми и тактика, с която 
да го правим. 

– Как определяте бюдже-
та?

– Бюджетът е реалистичен. 
Трябва да се следят всички 
механизми по контрол на 
разходването на средствата 
и контрол на приходоизточ-
ниците, за да осъществим 
заложеното в бюджета. 

На 19 февруари се навършват 
151 години от трагичната 
гибел на Апостола на свобода-
та. Ние, майките от ПК 
„Чайка“, Созопол се прекланяме 
пред живота и делото на Лев-
ски.

Продължаваме да се вдъхно-
вяваме от словото ти пламен-
но и свещено. Прекланяме се 
пред верния син на народа. 
Вожд и борец за свобода, оста-
вил по дирите си жаждата и 

силата на своя дух за свобода.
Ние следваме твоите съве-

ти, гледаме през твоите очи 
днешните проблеми и воюваме 
за справедливост. 

Пред портрета ти сме днес, 
с поклон пред иконата ти 
свята. За теб, Дяконе, разказ-
ваме, за теб стихове леем. 

Последната среща на Левски 
с майка му е била в Къкрино. 
Когато научава, че синът ѝ е 
обесен, тя не проронва нито 

една сълза и не раздава жито 
за душата му. „Жито се раз-
дава за мъртъвци, а моят Васил 
ще живее вечно. Той ще живее, 
докато има българи и държава 
България“, казала тя. 

Върнахме се във времето, 
когато героите умираха, из-
ричайки последната дума: 
„Свобода“.

Прекланяме се пред величи-
ето на най-достойния син на 
България и вярваме и пазим 
завета на Дякона.

Нека съхраним завещанието 
на Апостола за чиста и свята 
република и гордо да се вее 
българското знаме. Да пазим 
свободата си като най-висша 
ценност. 

Оставяме цвете пред па-
метника ти. Вечен си като 
Балкана и ни отвеждаш в 
мечтаното по-добро бъдеще 
на майка България!

Поклон пред вечния и най-
достоен син на България!

ПК „Чайка“, Созопол  

Тихомир Янакиев: Бюджет 2024 е 
реалистичен. Работим по много проекти

Ще осъществяваме строг контрол и на приходите, и на разходите

Първото бебе, родено в 
община Созопол през 2024 г. е 
Златомила. Тя се появи за 
радост на мама Дияна и тат-
ко Жельо на 3 януари. 

Кметът Тихомир Янакиев 
посети семейство Коста-
динови с дарове и ориса 
малката принцеса да е 
здрава и да има живот, из-
пълнен с чудеса: 

„Скъпо семейство, поз-
дравявам ви с появата на 
вашата рожба! Нека да 
расте здрава и щастлива и 
да радва с успехите и та-
лантите си всичките си 
близки!

Мила Златомила, добре 
дошла в това прекрасно се-
мейство и в най-красивия 
град – Созопол! 

Нека здравето да те съ-
провожда по целия ти път! 
Да срещаш мили и добри 
хора! Да се учиш и да преда-
ваш знанието си на поколе-
нията! Да взимаш и даваш 

любов и съпричастност! Да 
мечтаеш и да сбъдваш мечти-
те си! Да се радваш на чудесен, 
смислен и достоен живот! Да 
разчиташ на любящи родите-
ли и верни приятели! Да имаш 

поводи да се усмихваш всеки 
ден!

Бъди честита и благосло-
вена!“

Тихомир Янакиев 
Кмет на община Созопол                                                     

Първото бебе на община 
Созопол за 2024 г. е Златомила
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Община Созопол и Бъл-
гарската асоциация за 
туризъм подписаха 

меморандум за сътрудничест-
во. Председателят на БАТ 
Ивелин Кичуков, регионалният 
председател Станко Щерев, 
кметът на общината Тихомир 
Янакиев и зам.-кметът Андрей 
Николов се обединиха за обща 
цел – популяризиране на Созо-
пол като туристическа дес-
тинация, свързана и с опазва-
нето на историческото и 
културно наследство.

Двете институции ще 
обменят информация и ще 
дават гласност на потребно-
стите и идеите на бизнеса в 
туристическия сектор. Те ще 
подготвят стратегия за сезон 
2024 г. и ще набележат акцен-
тите и приоритетите за 
следващите 4 години, обясни 
Станко Щерев, който е ини-
циатор на инициативата в 
Созопол.

„Възхитен съм, че наш 
партньор ще бъде такъв млад 
и енергичен човек, който ра-
боти с цялото си сърце за ка-
узата Созопол“. Това сподели 

Ивелин Кичуков, визирайки 
зам.-кмета Андрей Николов. 
Двамата обсъдиха възмож-
ностите за удължаване на 
сезона с културни и спортни 

събития, както и съдбата на 
остров Св. св. Кирик и Юлита.

Андрей Николов заяви, че 
Созопол и Черноморец, където 
основно се развива туризъм, 
имат нужда от локална рекла-
ма и помощ от държавата за 
включването на общината в 
националните рекламни кам-
пании. Той наблегна на това, 
че общината има желание да 
стопанисва обекти с култур-
но-историческа стойност, 
какъвто е остров Св. Кирик, 
да ги промотира и интегрира 
в обща рекламна стратегия. 

„Необходима е по-добра 
комуникация с министерства-
та и от наша страна има 
желание за такава“, заяви 
Андрей Николов. „Ние имаме 
консултативен съвет по 
туризъм, в който са ангажи-
рани представители на раз-
лични браншове , включител-
но и на туризма. Те също 
работят върху идеи за разви-

тие на сектора и промотира-
не на бранда „Созопол“, защото 
основните приходи в община-
та са от туризъм в Созопол и 
Черноморец. Това дава възмож-
ност на администрацията да 
подготвя и реализира проекти 
и в малките населени места. 
Ние работим активно за удъл-
жаване на сезона. Подготвяме 
голямо спортно събитие 
преди него и месец на култу-
рата през септември. Плани-
раме инфраструктурни про-
екти, които ще ни позволят 
да развиваме и конгресен ту-
ризъм. В Созопол отдавна е 
популярен поклонническият 
туризъм. Имаме нужда от 
реклама и на културно-исто-
рическото ни наследство, 
което е уникално и може да 
привлича още повече туристи 
с една добра стратегия и 
малко помощ от държавата. 
Участваме и в борси в страна-
та и чужбина, направили сме 

нови и атрактивни рекламни 
материали, които представят 
Созопол пред света. Имаме 
идеи, но за осъществяването 
им е необходимо съдействие 
от държавата. Трябва да има 
диалог между общините и 
правителството, за да може 
да има развитие“, уточни 
зам.-кметът.

Той заяви още, че са необхо-
дими средства за поддръжка, 
консервация, реставрация и 
излагане на културно-исто-
рическото наследство в Созо-
пол. Това обаче би трябвало да 
е ангажимент на държавата, 
защото археологическите 
находки и историческите 
артефакти са част от богат-
ствата на България. А възмож-
ностите за развитие на раз-
лични видове туризъм и 
привличането на туристи с 
интереси към тях би трябва-
ло да е част от национална 
стратегия за туризъм.

СЪОБЩЕНИЕ
за подбор на съдебни изпълнители от 
населените места в община Созопол

В изпълнение на Решение №25 от 22.12.2023 
г. на Общински съвет Созопол, обективирано 
в Протокол №4/ 22.12.2023 г., Общински 
съвет – Созопол и Решение по т.2 от Протокол 
№1/05.02.2024 г. на от заседание на Времен-
на комисия за провеждане на процедура по 
избор на съдебни заседатели на Общински 
съвет – Созопол, се открива допълнителна 
процедура за определяне на съдебни заседа-
тели с мандат 2024 г. – 2027 г. за Районен съд 
– Бургас, при следните правила за нейното 
провеждане:

1. Кандидати за съдебни заседатели могат 
да бъдат дееспособни български граждани, 
които отговарят на следните условия:

1.1. възраст от 21 до 68 години;
1.2. имат настоящ адрес в община Созопол, 

която попада в рамките на съдебния район на 
Районен съд – Бургас;

1.3. имат завършено най-малко средно 
образование;

1.4. не са осъждани за умишлено престъ-

пление, независимо от реабилитацията;
1.5. да не страдат от психически заболя-

валия;
1.6. да не са съдебни заседатели в друг съд;
1.7. да не са общински съветници от съ-

дебния район на Районен съд – Бургас;
1.8. да не участват в ръководството на 

политическа партия, коалиция или организация 
с политически цели;

1.9. да не работят в съд, прокуратура, 
следствени органи, Министерството на въ-
трешните работи или в други органи от систе-
мата за национална сигурност, намиращи се 
в съдебния район на Районен съд – Бургас;

1.10. да не са избирани за съдебни засе-
датели повече от два последователни мандата 
към същия съд.

2. Утвърдените с решението документи са, 
както следва:

Приложения за кандидатстване:
1. Заявление за кандидатстване за съдебен 

заседател (Приложение №1);
2. Декларация за липса на обстоятелства 

по чл.67, ал.3 от ЗСВ, (Приложение №2);
3. Декларация за съответствие с изисква-

нето на чл.69, ал.2 от ЗСВ, (Приложение №3);

4. Писмено съгласие по чл.68, ал.3, т.7 от 
ЗСВ (Приложение №4);

5. Данни за лицата по чл.68, ал.3, т.5 от 
ЗСВ (Приложение №5).

Приложенията и документите могат да се 
изтеглят от интернет страницата на Общински 
съвет – Созопол,

3. В срок до 15.03.2024 г.(включително), 
кандидатите за съдебни заседатели в Районен 
съд – Бургас подават в деловодството на Об-
щински съвет – Созопол, ул. „Аполония“ №34, 
всеки работен ден от 9.00 до 17:00 часа, за-
явление за кандидатстване за съдебен засе-
дател, ведно със следните документи:

3.1. подробна автобиография, подписана 
от кандидата;

3.2. нотариално заверено копие от дипло-
ма за завършено образование;

3.3 медицинско удостоверение, че лицето 
не страда от психическо заболяване;

3.4. данни за контакт на две лица, към 
които общинските съвети да се обръщат за 
препоръки (Приложение №5);

3.5. мотивационно писмо;
3.6. писмено съгласие (Приложение №4);
3.7. декларация за липса на обстоятелства-

та по чл. 67, ал. 3 (Приложение №2);
3.8. документ за извършена проверка по 

реда на Закона за достъп и разкриване на доку-
ментите и за обявяване на принадлежност на 
български граждани към Държавна сигурност и 
разузнавателните служби на Българската народ-
на армия, ако са родени преди 16 юли 1973 г.

3.9. декларация за съответствие с изис-
кването на чл. 69, ал. 2 от ЗСВ (Приложение 
№3).

• Документи за кандидатстване за съдебни 
заседатели за Районен съд-Бургас

1. Приложение № 1
2. Приложение № 2
3. Приложение № 3
4. Приложение № 4
5. Приложение № 5

Станимир АНДОНОВ
Председател на Общински съвет Созопол

Забележка: Необходимите документи са 
приложени в прикачените файлове http://os-
sozopol.org/index.php/vajni-saobshtenia /s-
obsenie-za-dop-lnitelen-podbor-na-s-debni-
zasedateli-2

Община Созопол участва в най-го-
лямото туристическо изложение в 
Бавария – в Мюнхен, по покана на Ми-
нистерството на туризма.  

На щанда на общината се представя 
природата, културно-историческото 
наследство, археологическите открития 
и забележителностите на древния град.  

С над 160 000 посетители и около 900 
изложители от над 60 държави, турис-
тическото изложение е голямо индус-
триално събитие всяка година, предла-
гайки изобилие от възможности за 
работа в мрежа, бизнес сделки и директ-
ни продажби. 

От оборудване за къмпинг и карава-
нинг до дейности на открито, уелнес 
предложения и круизи, изложението 
покрива всички области на пазара за 
отдих и пътувания и предоставя на 
изложителите първокласна възможност 
да представят своите предложения 
пред широка аудитория.

Върховният администра-
тивен съд отмени решение-
то на Бургаския админи-
стративен съд за обжалване 
на избора на Христо Барду-
ков за кмет на с. Зидарово. 
Той остава на поста за целия 
мандат.

Делото беше образувано 
по касационна жалба на 
Местна коалиция БСП за 
България /КП „БСП за Бъл-
гария, ПП „МИР“, ПП „Бъл-
гарски гласъ“/ и Х. Бардуков, 
срещу решение №1056 от 
06.11.2023 г. по адм. д. 
№1996/2023 г. на Админи-
стративен съд – Бургас, с 
което е обявен за недействи-
телен изборът на кмет на 
кметство Зидарово, общи-
на Созопол, проведен на 
29.10.2023 година, въз основа 
на който с решение №130 – 
МИ/30.10.2023 година на 
Общинска избирателна ко-
мисия – Созопол за избран за 

кмет на кметството е 
обявен кандидатът Х. Бар-
дуков.

Твърди се, че решението 
е неправилно, поради допус-
нати съществени нарушения 
на процесуалните правила, 
нарушения на материалния 
закон и необосновано – кас-
ационни отменителни ос-
нования по чл. 209, т. 3 от 
АПК.

Според ВАС в конкрет-
ното производство липсват 
основания, които да доведат 
до извод, че установените 
в процеса на съдебна провер-

ка нарушения в работата 
на конкретната секционна 
избирателна комисия, зара-
ди която се искаше касация 
на изборите, не биха могли 
да доведат до промяна в 
изборния резултат за кмет 
на населеното място.

Съдът реши, че оспоре-
ното съдебно решение е 
неправилно поради несъо-
бразяването му с приложи-
мите материално-правни 
норми и следва да бъде от-
менено.

Ето и решението на ВАС:
ПОТВЪРЖДАВА Решение 

№130 – МИ/30.10.2023 година 
на Общинска избирателна 
комисия – Созопол, с което 
на основание чл. 452 от ИК 
обявява за избран за кмет на 
кметство с. Зидарово, общ. 
Созопол Х. Бардуков.

Решението е оконча-
телно.

УВЕДОМЛЕНИЕ
за инвестиционно предложение по 
смисъла на чл. 4 от Наредбата  за 
условията и реда за извършване 

на оценка на въздействието върху 
околната среда

Уведомяваме заинтересованите 
лица, че за имот УПИ XXII-1674 в 
кв.86 по плана на гр. Созопол има 
инвестиционно намерение за мон-
таж на временен преместваем 
търговски обект-ресторант. Телефон 
за връзка 0878 518 606, e-mail: 
i_kostow@abv.bg

УВЕДОМЛЕНИЕ

„КОТА 22“ ЕООД уведомява, че 
в изпълнение на указания на кмета 
26-00-1317/21.12.2022 г. започват 
строителни дейности по обезопа-
сяване и реконструиране на къща-
та на Ана Бахарева, на ул. „Анак-
симандър“ 5 Упи V-334, кв.32 гр. 
Созопол.

Созопол участва  
в най-голямото туристическо 

изложение в Бавария

ВАС реши: Христо Бардуков 
остава кмет на Зидарово

Христо Бардуков
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Община Созопол работи 
по проект, чиято цел е 
децата да получават 

всички необходими здравни и 
социални грижи, да учат и да 
бъдат част от обществото.  

Проектът „Бъдеще за деца-
та на община Созопол“ се 
осъществява по Програма 
„Развитие на човешките ре-
сурси 2021 – 2027г.“ от Сдру-
жение „Гражданско общество“, 
със съдействието на общината, 
МТСП, ЕК и УНИЦЕФ.

Проектът е насочен към 
деца в нужда и техните семей-
ства. Специалистите ще на-
правят проучване на терен и 
ще установят бенефициенти-
те. Ще се търси и помощта на 
кметовете, училищата, дет-
ските градини, личните лека-
ри и полицията

Това са предимно деца, кои-
то са изолирани, нямат личен 
лекар, не ходят на училище, 
деца на безработни родители 
и такива, които получават 
социални помощи. Ще се обър-
не специално внимание на де-
цата до 7 години и техните 
семейства, както и на деца и 
младежи до 18-годишна възраст. 

Това съобщи Мая Гроздано-
ва от „Гражданско общество“. 
Проектните дейности са 
свързани с подобряване на ин-
формираността за здравната 
култура, профилактиката и 
превенцията на болестите при 
децата, подобряване на достъ-
па до здравни услуги, ранното 
детско развитие и ранното 
откриване на проблемите на 
децата. 

Христо Бардуков, който е 

ръководител на проекта, 
уточни, че едни от най-опас-
ните практики са ранните 
бракове, ранното забременя-
ване и неграмотността, 
следствие от отпадането на 
децата от училище. Според 
него е важно да се ангажират 

и самите деца за промяна на 
ситуацията, основно в малки-
те населени места. Бардуков 
се похвали, че в селото, в което 
е кмет – Зидарово, вече има 
здравен медиатор, който по-
мага на такива семейства.  

Друг голям проблем е, че 

родителите не признават 
когато децата им имат про-
блеми. 

Затова ще се работи и с 
родителите им. Те ще бъдат 
консултирани, а ако се налага 
– насочвани към психолог, ло-
гопед или друг подходящ спе-

циалист. 
Проектът ще обхване ми-

нимум 60 деца и техните се-
мейства и ще продължи годи-
на и половина. Той е изцяло 
финансиран по програма 
„Развитие на човешките ре-
сурси 2021 – 2027 г.“  

Oбластният управител 
на Бургас Пламен Янев, кме-
тът на община Созопол 
Тихомир Янакиев, директорът 
на ОД „Земеделие“ Бургас 
Лидия Станкова, началникът 
на ОСЗ Созопол Петя Куца-
рова и представители на 
инициативния комитет на 
жители на гр. Черноморец в 
община Созопол подписаха 
колективно писмо, което 
обобщава желанието на 
гражданите да им се възста-
новят наследствените земи. 
То е адресирано до Минис-
терството на отбраната, 
Министерството на регио-
налното развитие и на Ми-
нистерството на земедели-
ето и храните.

В писмото наследниците 
настояват за спиране на 
административните про-

цедури пред ОСЗ – Созопол и 
за служебна отмяна на изда-
дените решения за обезще-
тяване със земеделски земи 
в други землища, защото 
имотите в районите на 
бившите военни поделения 
в землището на гр. Черномо-
рец са свободни.

Участниците в работна 
среща, проведена по-рано в 
Областна управа обсъдиха 
възможностите за решаване 
на поставените проблеми и 
се обединиха около идеята да 
се изготвят предложения до 
компетентните министри 
за законодателни промени, с 
които да се регламентира 
правна възможност и ред за 
отмяна на решенията на ОСЗ 
и възстановяване на собстве-
ността в реални граници.

Веднага след срещата 

Областна администрация 
– Бургас е изпратила пред-
ложение до Министерство-
то на земеделието и храните 
за причисляване на имот, 
който е в управление на об-
ластния управител, към 
Държавния поземлен фонд и 
може да послужи за удовлет-
воряване на претенциите на 
правоимащите лица. Позем-
леният имот се намира в 
местността Акра и е с площ 
от 361 222 кв. м.

Кметът на Созопол Тихо-
мир Янакиев изпрати пред-
ложението на инициативния 
комитет до народния пред-
ставител Петър Кънев, с 
молба да постави казуса и да 
поиска отговор по време на 
парламентарен контрол по 
него от ресорните минис-
терства. 

Програма „Развитие на 
човешките ресурси 2021 
– 2027 г.“ чрез Сдружение 
„Гражданско общество“, 
със съдействието на об-
щината, МТСП, ЕК фи-
нансира проект „Грижа в 
дома в община Созопол“. 

Неговата цел е да се 
осигури подкрепа в домаш-
на среда за лица с увреж-
дания и възрастни хора, 
зависими от грижа. С 
осъществяването му ще 
бъдат разширени възмож-

ностите за предоставяне 
на социални услуги на 
тези потребители, вклю-
чително и в контекста на 
пандемични ситуации. 

Бенефициенти са 75 
потребители за срок от 
12 месеца. Тези хора ще 
получат здравно-социални 
услуги в дома си, включи-
телно и психологическа 
подкрепа. Ще им бъде 
доставяна храна, храни-
телни продукти и проду-
кти от първа необходимост. 

Ще им бъдат осигурени 
административни и би-
тови услуги. Потребите-
лите ще получат още 
информация за превенция 
и профилактика на здра-
вето и социално значими 
заболявания, включително 
консултации с диетолог 
или друг специалист, ако 
имат нужда. 

По този проект ще 
работят 20 специалисти, 
които са специално обу-
чени. 

Дирекция „Социално подпомагане“ – Созопол 
уведомява гражданите, че през 2024 г. изтича 5-го-
дишният срок на изготвените индивидуални оценки на 
потребностите и отпуснатата месечна финансова 
подкрепа по реда на Закона за хората с увреждания 
на лицата с пожизнен срок на експертните им решения 
на ТЕЛК/НЕЛК.

За да няма прекъсване в осигуряваната подкрепа, 
напомняме на хората с трайни увреждания да прове-
рят сроковете на оценките си и при необходимост да 
подадат заявление-декларация в дирекция „Социално 
подпомагане“ – Созопол по настоящ адрес по удобен 
за тях начин – лично или чрез упълномощено лице, 
чрез лицензиран пощенски оператор, включително 
чрез услугата за електронна препоръчана поща, по 

електронен път чрез Системата за сигурно електрон-
но връчване или на електронната поща на дирекция-
та.

Повече информация за способите за подаване на 
заявления може да намерите на следния линк: https://
asp.government.bg/request-app/.

Необходимите документи са публикувани на офи-
циалната електронна страница на Агенцията на следния 
линк: https://asp.government.bg/bg/deynosti/podkrepa-
na-horata-s-uvrezhdaniya/individualna-otsenka-na-
potrebnostite/.

 Забележка: За повече информация се обърнете 
към социалния работник по район или на тел: 0550/2 24 19 
за община Созопол и 0550/3 27 51 за община При-
морско. 

Проектът „Грижа в дома в община Созопол“ 
подкрепя възрастни и хора с увреждания

За хората с увреждания с пожизнен срок  
на експертните решения на ТЕЛК/НЕЛК

ПОКАНА
По повод традиционния български празник 
„Баба Марта, 1 март“ педагогическият  
състав на ДГ „Делфинче”-гр.Черноморец и 
Настоятелството към ДГ „Делфинче” –
гр.Черноморец инициира благотворителна 
изложба-базар, на който ще бъдат 
представени ръчно изработени 
мартеници, сувенири, различни видове 
декорации и домашно приготвени 
кулинарни изделия. Събитието ще бъде 
проведено на 26.02.2024 г. от 17.00 ч.  
в музей „Свети Никола” – гр.Черноморец.

Дарете на „Бездомни лапички“,  
помогнете на любяща душа!

НПО „Бездомни лапички“ се нуждае от нашата помощ, за да се погрижи 
за бездомните кучета и котки в Созопол. Необходими са средства за из-
хранването им, лечението им, кастрацията и транспорт. 

Може да направите дарение по следните начини:
1. Банков превод по сметка с IBAN  BG51UNKR 7000 1525 109 006
2. Офиси на ЕКОНТ или СПИДИ на адрес гр. Созопол, Елена Котакова, 

тел. 0888 305 711
3. На място в офиса на „Бездомни лапички“ на адрес гр. Созопол ,ул. 

„Маяк“ №1 (зъболекарския кабинет) с протокол за дарение
4. През PayPal  - NPO HOMELESS PAWS SOZOPOL  или @NPO HPSZP
Благодарим от името на бездомните животни!

ОБЯВА
Във връзка с внесена подписка и подготовка на предложение до 

Общински съвет Созопол за именуване на Общинската ХУДОЖЕСТВЕНА 
ГАЛЕРИЯ в гр. Созопол на името на значимия художник маринист за гр. 
Созопол – ЯНИ ХРИСОПУЛОС, с настоящето уведомяваме всички лица, 
че могат да участват в обсъждането на предложението. 

На основание чл.21, ал.1, т.18 от Закона за местното самоуправле-
ние и местната администрация предложението, което ще бъде внесено 
до Общински съвет Созопол е да се именува ЯНИ ХРИСОПУЛОС.

В срок до 14 март 2024г. могат да се  подават становища до Общи-
на Созопол, пл. „Хан Крум“ №2 или на електронен адрес: obshtina@
sozopol.bg

Тихомир Янакиев
Кмет на община Созопол

Институции и черноморци 
изпратиха писмо до министри за 
възстановяване на наследствени 

земи в бивши поделения

Шанс за бъдещето на децата
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Тракийска крепост „Малкото кале“ е била дом на местен владетел
Крепостта „Малкото кале“ 

заема централно място във 
веригата от крепости, 

разположени по възвишението 
Меден рид, които бележат 
границата на територията на 
Аполония Понтийска. Калето е 
около 4 дка и е частично проу-
чено в периода 1974 – 1977 г., в 
рамките на археологическата 
експедиция „Аполония – Стран-
джа“ на Александър Фол и Мечислав 
Домарадски. 

След повече от 40 г., през 2020 
г. разкопките бяха подновени по 
време на българо-френската 
археологическа мисия, която 
проучва културно-историче-
ското наследство на древна 
Аполония през последните 15 
години.

През 2023 г. продължи рабо-
тата в източната част на 
крепостта. 

В най-високата част бе из-
цяло разкрита двуделна сграда 
с двор от юг. Анализът на мно-
гобройните артефакти, откри-
ти в помещенията над пода и 
останките от падналия върху 
него покрив с керемидено покри-
тие, дават основание да се 
предполага, че това е една от 
най-важните постройки в кре-
постта. 

Ситуирането ѝ северно от 
крепостната стена, между две 

груби огромни валуни, доказва, 
че тя е била добре укрепена. В 
сградата са открити фрагмен-
ти от хромели, монети и те-
жести за стан, което свидетел-
ства за използването ѝ 
и за жилищни, и за 
стопански нуж-
ди.

Източно 
от входа на 
к р е п о с т т а 
продължи раз-
криването на 
голяма двуделна 
представителна 
сграда, ориентирана в посока 
север – юг. Масивният градеж, 
с дебелина на зидовете около 2 
м, предполага, че сградата е 
била най-малко двуетажна, като 
конструкцията е кирпич и 
дървени греди. Откритите 
многобройни фрагменти от 
антични керемиди, някои от 
които с печати на производи-
теля, доказват нейния предста-
вителен характер. 

В помещенията бяха откри-
ти фрагменти от луксозни 
съдове с релефна украса, внос от 
малоазийския град Пергам. 

Особеностите на архитек-
турата, масивният ѝ характер, 
нумизматичният материал и 
вносната керамика дават осно-
вание да се предполага, че това 

е резиденцията на местен 
тракийски парадинаст. 

В руините се откриха следи 
от пожар и многобройни камен-
ни бойни топки за катапулти 
и прашки, както и бронзова 

монета на тракийския вла-
детел Мостис (130 – 90 г. 

пр. Хр.). Това дава 
основание да 

се предпола-
га, че кре-
п о с т т а  е 

разрушена и 
опожарена в началото на 

I век пр. Хр., при нашествието 
на легионите на Римската ре-
публика начело с Марк Лукул, 
който пре-
взема Апо-
лония и от-
нася в Рим 
като най-ценен 
военен трофей ко-
лосалната 13-метро-
ва бронзова статуя 
на Аполон Лечител. 

На източното пла-
то на крепостта бе 
разкрита част от сграда, 
изградена от дървено-кирпиче-
на конструкция. Откритите 
артефакти – фрагменти от 
амфори, лампи, битова керами-
ка и монети, я датират в края 
на IV век, когато обитаването 
на крепостта е възстановено. 

Многобройните монетни и ке-
рамични находки доказват, че в 
началото на V век крепостта е 
изоставена. 

От периода на Късната Рим-
ска империя са открити повече 
от сто монети, като преобла-
дават тези на императорите 
Аркадий, Хонорий и Теодосий II. 
През миналата година бе откри-
та монета на император Траян 
(97 – 117 г.), която засега е из-
ключение, но дава снования да 
се търси по-ранен етап на 
римското присъствие на това 
място.

По време на разкопките през 
2023 г. бяха частично проучени 

археологически хоризонти, 
свързани с най-ранния 
етап от съществуване-
то на крепостта – ран-

ножелязната епоха (XI 
– VIII век пр. Хр.), свързан 

с историята и културата 
на тракийското племе 
скирмиани (асти), спо-
менато за първи път от 

бащата на историята Хе-
родот. 

В тези културни пластове 
се откриха и няколко фрагмента 
луксозна източногръцка арха-
ична керамика от VI век пр. Хр., 
които свидетелстват за ран-
ните културни и търговски 
контакти между траките и 

елините в Аполония.   
Проучването на крепостта 

„Малкото кале“ е финансирано 
по програма за финансова под-
крепа на Министерство на 
културата за провеждане на 
теренни археологически проуч-
вания, ОКИ „Музеен център“ – 
Созопол и музей „Лувър“, Фран-

ция.
В разкопките взеха участие 

студенти по археология от 
Пловдивския университет 
„Паисий Хилендарски“; Универ-
ситет на Лорен, Нанси, Франция; 
Университет на Екс-Марсилия, 
Франция и Университет на 
Париж, Франция. 

Редактор МАРИЯ НАЙДЕНОВА

Приложението „Созопол“ 
излиза през седмица в петък
Тел.: 0550 2 57 04 
e-mail: press@sozopol.bg

След своята изпълнена с 
емоции премиера в лятното 
кино на Созопол през 2023 г., 
филмът, посветен на родения 
в морското градче Йоргос Гу-
наропулос, ще представи в 
зимна София великолепни 
пейзажни кадри, преливащи в 
цветовете от палитрата на 
художника, за да напомни на 
зрителите за морето – най-
голямото събитие.

Йоргос Гунаропулос е един 
от най-значимите гръцки 
художници на своето време. 

Роден на брега на Черно море 
в Созопол, той напуска бащи-
ния си дом в началото на ХХ 
век и никога повече не се завръ-
ща в него.

В търсене на собствените 
си корени, днес неговата пра-
внучка за пръв път посещава 
Созопол. Но дали там все още 
живее светът от детството 
на художника? Едно е сигурно 
– неговите спомени, изпълнени 
с таласъми, морски дракони, 
прозирни гори и силуети на 
нимфи, намират продължение 

в картините му. И докато в 
Художествената галерия на 
града се подготвя изложба с 
творби на Гунаропулос, през 
старите карти и книги за 
града, созополчани също пъту-
ват във времето.

Заповядайте на 20 февруа-
ри 2024 от 18.30 ч. в кино 
„Влайкова“, гр. София за една 
среща със спомените и с „Йор-
гос Гунаропулос от Созопол“

Един филм на Елисавета 
Станчева и Ясен Харалампиев

С участието на:
Катерина Нези
Мария Гунаропулу
arch. Деспина Гунаропулу
арх. Радост Георгиева
Аспасия Порожанова
Глас зад кадър:
Тодор Петров

Филмът е заснет с подкре-
пата на Община Созопол.

Премиерната прожекция в 
София преминава под патро-
нажа на Посолството на 
Гърция в България.

В София ще има премиера на филма „Йоргос Гунаропулос от Созопол“
Уважаеми читатели,
Очакваме вашите идеи  
за това какво искате  
да прочетете.
Подавайте вашите сигнали.
Очакваме вашите съвети.
Станете репортер и ни 
изпратете Вашите снимки  
и впечатления от събития,  
нередности, забележителни  
места и събития в региона.
Очакваме ви на e-mail:  
press@sozopol.bg

Част от населените 
места в община Созопол 
предпочетоха да празнуват 
Трифон Зарезан по стар стил 
– на 14 февруари. 

Кметът Тихомир Янаки-
ев, председателят на Об-
щинския съвет Станимир 
Андонов, зам.-кметът Андрей 
Николов, директорът на 
Дирекция КТСД в общината 
Йордан Петков и кметът 
на с. Крушевец ритуално 

зарязаха лозята и поляха 
вино в корените им за здра-
ве и берекет. Те бяха посрещ-
нати с хляб и сол, а децата 
поздравиха гостите и жи-
телите на селото.  

Те пожелаха на лозарите 
да има добра и качествена 
реколта, да имат пазар, да 
създадат хубаво вино и да го 
пият с приятели и любими 
хора. 

Винарите в Крушевец и 

тази година направиха кон-
курс за най-добро вино.  

Преди това кметът Яна-
киев поздрави и членовете 
на пенсионерски клуб „Чайка“, 
които също отдадоха почит 
на ферментиралия гроздов 
сок. И на тях кметът поже-
ла здраве и още дълги години 
да се радват на добро на-
строение в добра компания. 

За първи път тази година 
бе отбелязан Трифон Зарезан 

и в село Зидарово. Кметът 
Христо Бардуков обеща да 
възкреси всички празници и 
традиции на селото, като 
покани всички присъстващи 
да вземат участие и да при-
емат в домовете си кукери-
те на Кукеровден, който по 
традиция ще се проведе на 
Месни заговезни. 

В Черноморец и Атия 
зарязаха лозята още на 1 
февруари.

Трифон Зарезан донесе много настроение 



ДОНА МИТЕВА

ИНТЕРВЮ

15СЪБЕСЕДНИК I   16 – 22 ФЕВРУАРИ 2024

-н Стамболиев, в началото 
на всяка година Вие отчи-
тате дейността си от 
изминалата. Та, повече или 
по-малко граждани потър-
сиха съдействие от Вас през 
2023 година, съотносимо с 
предходните?

– Изминалата 2023 година, 
бележи известно увеличение 
в броя на жалбите, сравнено 
с предходната 2022 год. През 
2022 година 419 граждани 
потърсиха съдействие за 
решение на своите проблеми, 
а през изминалата 2023 към 
мен се обърнаха 507 човека. 
Тази цифра е условна, защо-
то в 80% от случаите съ-
щите хора посещават каби-
нета ми отново, а често 
това се случва и повече от 
два пъти.

– От какво се жалват 
най-много бургазлии? 

– От собствения анализ, 
който имам, мога да направя 
извода, че увеличението се 
дължи на повечето сигнали, 
подавани в областите „Еко-
логия“, „Обществен ред и 
сигурност“, „Общинска 
собственост и общински 
имоти“ и „Транспорт“. 

Редица пътни участъци 
и улици, особено в централ-
на градска част, претърпяха 
основен ремонт. Сменена бе 
и завършена пътната на-
стилка на част от ул. „В. 
Левски“, ул. „Шейново“, 
„Фердинандова“, бул. „М. 
Луиза“ и др. Самите стро-
ителни работи продължиха 
дълго и разбираемо не бяха 

малко сигналите за невъз-
можност за ползване на 
подстъпите към имотите 
от лица, живеещи на тези 
улици, или в близост до тях. 

Друга част са оплаквания-
та, свързани със сигнали за 
незаконно образувани сме-
тища, за лошо състояние на 
асфалтова настилка, непро-
ходимост на тротоарите. 
Най-болезнени за мен в тази 
област са жалбите на наши 
съграждани, закупили имоти 
във или в непосредствена 
близост до новостроящи се 
кооперации, до които няма 
достъпна среда, ходят в кал 
и прах, лишени от нормално 
улично осветление.

– Моля, коментирайте 
резултатите, свързани с 
шума от мотори и авто-
мобили – въпрос, който вие 
направихте публичен, изра-
зявайки недоволството на 
голяма група от граждани.

– Да, новост бяха множе-
ството сигнали за шум от 
мотоциклетисти, подавани 
от наши съграждани, живущи 
в близост до основни пътни 
артерии с добра пътна на-
стилка и без прекъсвания на 
пътното платно. Такива са 
пътните участъци по буле-
вард „Стефан Стамболов“ 
до новоизградената зала 
„Арена“ в комплекс „Изгрев“, 
както и в участъка от сгра-
дата на новата поща до 
светофарната уредба на ПГТ 
„Проф. д-р Асен Златаров“, 
булевард „Демокрация“ в 
комплекс „Лазур“, улица „Цар 
Симеон I“, булевард „Проф. 
Яким Якимов“, улица „Транс-
портна“ и др. Изпратих 
официално писмо до дирек-
тора на ОД на МВР и до на-
чалник сектор „Пътна поли-
ция“ – Бургас с молба да бъдат 
засилени проверките над 
техническото състояние на 
МПС от този вид. 

Съгласно нормата на чл.171 
от Закона за движение по 
пътищата, органите на МВР 
имат право да прилагат 

принудителна администра-
тивна мярка, каквато е 
временно спиране от движе-
ние на пътно превозно 
средство, когато шумът, 
възпроизвеждан от него, е 
над установените норми 
или конструкцията му е 
изменена без съответното 
разрешение, както и когато 
моторното превозно сред-
ство е със снети шумозаглу-
шители – до отстраняване 
на неизправността. 

В средата на ноември 2023 
год., получих отговор от 
началник сектор „Пътна 
полиция“ при ОД на МВР 
Бургас, в който се упомена-
ваше, че: „За периода 01.09.2023 
год. до 15.11.2023 год. за ус-
тановени на територията 
на област Бургас технически 
неизправни МПС с липсващи 
шумозаглушители на изпус-
кателната уредба са издаде-
ни и връчени 228 акта за 
установяване на админи-
стративни нарушения и 
същия брой заповеди за 
временно спиране от движе-
ние. За същия период на 2022 
година, са били съставени 78 
броя АУАН за посочената 
техническа неизправност“. 

Виждате каква е разлика-

та – 78 през 2022 и 228 през 
2023 година. Може би тук е 
мястото чрез вас, медиите, 
да благодаря на служители-
те на МВР за проявената 
активност и да изразя на-
деждата си за по-спокойно 
лято на 2024 година.

– Има ли нови сектори, 
които са във Вашия фокус?

– Не, общо 21 са области-
те, по които продължавам 
да работя. Те дублират из-
цяло всички направления на 
дейност на общинска адми-
нистрация, в допълнение с 
дейността на монополисти-
те и регулаторите, жалбите 
в област „етажна собственост“ 
и в област „съдебна власт“, 
по-скоро ЧСИ.

– Имате ли жалби, свър-
зани със синя зона и намаля-
ване броя на паркоместата 
след ремонт на улици в ЦГЧ?

– Увеличаването на об-
хвата на синя или зелена 
платена зона, изключително 
натоварва имотите в непо-
средствена близост до тях, 
защото всички започват да 
паркират там. Първоначал-
ната идея платените зони 
да обхващат само централ-
на градска част, според мен, 
вече беше компрометирана 
и това често се случваше 
под натиска на самите граж-
дани. Голяма част от ком-
плексите „Възраждане“, 
„Братя Миладинови“ и 
„Лазур“ вече са в обхвата на 
платеното паркиране. Това 
разширение затруднява все 
повече лицата, които рабо-
тят в централна градска 
част, в големи общодостъп-
ни сгради като Бургаския 
свободен университет, 
банки, училища и др. общест-
вени и административни 
сгради, които нямат собст-
вен паркинг, или местата за 
паркиране в близост са 
ограничени. Във връзка с 
новообособените платени 
зони има различни казуси. 
Един от тях е например 
когато лицето има посто-

янна регистрация по имот, 
попадащ в платена зона, но 
живее с временна регистра-
ция в имот, който след 
поредното увеличаване на 
зоната попада в нея. Неспра-
ведливо е да  караме лицето 
да си сменя личната карта, 
а това се случва, защото по 
Наредба, годишният елек-
тронен стикер се издава 
само по постоянен адрес. 
Мисля, че след като едно 
лице е собственик на два 
имота, попадащи в зона за 
платено паркиране, един по 
настоящ и друг по постоя-
нен адрес, би следвало да има 
право на избор за кой имот 
да ползва годишен електро-
нен стикер за паркиране. 
Знаем, че той е валиден само 
за получената зона, така че 
няма как да има предпостав-
ки за злоупотреба, а гражда-
ните с подобен казус няма 
да е необходимо да сменят 
документите си за самолич-
ност. Според мен, истин-
ският дебат по това, какъв 
да е обхватът на платената 
зона, тепърва предстои.

– Етажната собственост, 
неуредени съседски взаимо-
отношения, обект ли са на 
жалби?

– Да, това е една от об-
ластите, които всяка годи-
на са в първата петица по 
брой жалби. Тук попадат 
всички оплаквания срещу 
определено лице за присво-
яване на имот, включен в 
общите части на сградата, 
поставяне на антена от 
мобилен оператор без съгла-
сие на собствениците, 
ограничаване на достъпа до 
централни водопроводи, 
спор по размера определен 
като такса за ползване на 
асансьор, спор за заплащане 
на неотложен ремонт, при-
чинени вреди от имот на 
съседа, течове, влага, мухъл 
вследствие на нерегламен-
тиран или некачествен ре-
монт в имот на съседа, 
кражба на ел. енергия, оплак-

вания за шум, за неосигурен 
достъп до имота за провер-
ка във връзка с претърпени 
щети на съседен имот, за 
липса на възможност за 
ползване на общите части, 
несъобразяване с решение на 
Общото събрание на етаж-
ната собственост и т.н. 
Добре е, че през годината 
Законът за управление на 
етажната собственост 
(ЗУЕС) претърпя известна 
промяна и да се надяваме, че 
тя е за добро. Процедурата 
за свикване на общо събрание 
на етажните собственици 
и за вземане на решение бе 
променена и това във всич-
ки случаи ще доведе до улес-
нение в този процес.

– Моля, дайте пример за 
най-куриозната жалба през 
изминалата година?

– Има много житейски 
случаи, не бих ги определил 
като куриозни. Всъщност 
сещам се за жена, която 
дойде с оплаквания за това, 
че частен съдебен изпълнител 
(ЧСИ), е наложил „запор 
върху сметка“, заради непла-
тени суми от починалите 
ѝ родители към някое от 
дружествата монополисти. 
За да избегне плащането на 
сумата, понеже ѝ се стори-
ла голяма, някой я беше по-
съветвал да направи „отказ 
от наследство“ и тя понеже 
е сама наследник, го напра-
вила. Заради дължима сума 
от около 2000 лв. беше загу-
била собствеността си 
върху двуетажна къща в 
близост до балканско село. 
Много неприятна житейска 
ситуация. На всичкото 
отгоре, след направения 
„отказ“, ЧСИ привлича ней-
ните първи братовчеди 
като длъжници по делото и 
когато научава това, заради 
неудобното положение, в 
което ги е поставила, тя 
започва да плаща дълга им. 
Тъжна история...

„
Новост бяха 
множество-
то сигнали 
за шум от 
мотоцикле-
тисти, 
подавани 
от наши 
съграждани

ТОДОР 
СТАМБОЛИЕВ
ФОТО: 
ЛИЧЕН АРХИВ

 Тодор Стамболиев има висше юридиче-
ско образование от Висш институт за 
подготовка на офицери и научна дейност 
към МВР – София и журналистика – семе-
стриално, от Факултет за обществени 
професии към СУ „Кл.Охридски“.

 Бил е оперативен работник по крими-
нална линия към Второ полицейско 
управление на МВР – Бургас, и адвокат към 
Бургаска адвокатска колегия.
 Има един мандат като общински 
съветник.

Г

Истинският дебат 
за обхвата на 
платената зона 
за паркиране 
тепърва предстои 

Тодор Стамболиев, обществен посредник:
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След Синята зона идва и Червена 
в суперцентъра на Бургас
Регулация. Зелената зона става целогодишна

СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

След синята и зелена зона 
ще влезе и червена зона за 
суперцентъра на Бургас. 
Това са част от подготвя-
ните промени в Наредбата 
за кратковременното пар-
киране, която ще бъде пуб-
ликувана за обсъждане и се 
очаква да влезе в сила от 
началото на летния сезон.

Това стана ясно по време 
на кръгла маса „Модерният 
град – съвременни тенденции 
в паркирането за сигурен, 
функционален и зелен град“, 
която бе организирана по 
идея на председателя на Об-
щинския съвет Михаил Хад-
жиянев, а неин модератор бе 
председателят на Транспорт-
ната комисия Евелина Миха-
лева. В нея взеха участие 
експерти, които предлагат 
решения за по-удобно разпла-
щане и предоставиха чуждия 
опит за справяне с проблема.

Според директора на ОП 
„Транспорт“ Пламен Дими-
тров бъдещата червена зона 
ще обхваща идеалния център 
на Бургас, в нея ще влязат 
улиците „Сан Стефано“, 
„Христо Ботев“, по „Ферди-
нандова“ до „Гладстон“, 
улица „Иван Вазов“, Гарови-
ят площад, „Булаир“ и през 
„Цар Симеон 1“. По два лева 
на час ще се паркира в обхва-
та на червената зона, като 
престоят в нея ще е с право 
само до три часа. Цените ще 
бъдат адаптирани в начини-
те за разплащане през мобил-
ните приложения.

Няма да има промени за 

живеещите с електронни 
стикери по местоживеене, 
за тях ще се премахнат под-
зоните и те ще могат да 
паркират в по-голям район.

Идеята е да се ограничи 
притокът на коли в центъра 
на града, който е задръстен.

По стар български обичай 
обаче се очаква да се избягва 
обхватът на червената зона 
и колите ще навлязат в съ-
седната синя зона, за да се 
преодолее по-скъпото запла-
щане, което ще доведе до 
колизии и поетапното ѝ 
разрастване, предричат бъ-
дещето запознати и препа-
тили.

Според новата наредба ще 
има обикновени служебни 
паркоместа и нови с непре-
къснат режим 24/7. За тях 
търговци, ресторантьори, 
хотелиери и собственици на 
игрални зали, които са тех-
ните ползватели, ще плащат 

около 500 лева на месец за 
служебно паркомясто.

Според подготвяните 
промени зелената зона вече 
ще е целогодишна, но с лят-
но и зимно работно време, 
районът около Гъбката и 
хотел „Приморец“ влиза в 
обхвата ѝ. Зелена зона ще има 
в района и около Турското 
консулство. Там практиката 
сочи, че през лятото парки-
рат коли от Ямбол и Сливен 
и живеещите не могат да си 
ползват паркоместата през 
почивните дни. Така целият 
„Лазур“ ще бъде присъединен 
към зелената зона, като след 
това тя ще обхване улица 
„Гурко“ и Цар Симеон I“.

Синята зона ще бъде раз-
ширена във „Възраждане“, 
като ще се включи района 
между „Гладстон“ и бул. 
„Мария Луиза“, както и меж-
ду „Княз Борис I“ и „Васил 
Левски“.

През тази година се мисли 
за строежа на многоетажни 
паркинги, паркингът на „Гур-
ко“ е предвиден да стане 
многоетажен, за подобен се 
мисли и в района на бул. „Ма-
рия Луиза“, който в терен 
на НКЖИ. Преди две години 
от Община Бургас направи-
ха проучване за няколко 

точки в града и се оказа, че 
жителите на съседни коопе-
рации желаят зелени площи, 
а не многоетажни паркинги 
върху общински зелени площи.

„Община Бургас и Общин-
ски съвет работим за съвре-
менна градска среда, стараем 
се да намерим модерни, раз-
умни за хората решения, но 
не бива да забравяме, че об-
щинските блага ни поставят 
в ситуация на споделена 
отговорност. Трябва да съ-
жителстват много хора и да 
се уважаваме един друг без да 
си пречим“, заяви председа-
телят на Общинския съвет 
Михаил Хаджиянев.

„Не искам животът на 
хората в Бургас да бъде под 
стрес, в Бургас се съобразя-
ваме с географски показатели 
на уличната мрежа. Имаме 
доста еднопосочни улици, 
въпреки синята и зелена зона 
паркоместата са недоста-
тъчни“, заяви Михалева. Тя 
изнесе данни, че 2023 годна 
9014 са новорегистрираните 
автомобили, като в това 
число не влизат колите на 
украински бежанци, както и 
тези на жители на други 
населени места, които жи-
веят в Бургас, но не са с ад-
ресна регистрация тук.

„Алчността на собственици-
те на парцели в немалка 
степен доведе до липсата на 
достатъчно места за 
паркиране. Ако вместо офиси 
и магазини в новопостроени-
те кооперации бяха направе-
ни гаражи, проблемът 
нямаше да е толкова тежък.“

„Ако го правят с мисъл за 
хората, а не да ни „доят“ 
допълнително, РЕВОЛЮ-
ЦИОННАТА промяна би била 
да осигурят по едно 
БЕЗПЛАТНО паркомясто на 
домакинство. Всичко 
останало е облагане с още 
един данък върху превозните 
средства. Във „Възраждане“ 
административни сгради 
няма! То и улици няма...“

„Някой знае ли каква беше 
първоначалната идея на 
синята зона?! Да накарат 
хората от комплексите да 
не идват в центъра с коли, а 

да ползват градски транс-
порт. Да не се замърсява 
въздухът „уж“! Да е по-чист 
градът и да се облекчи 
трафикът! Сега с това 
разширяване на синята зона 
(което впрочем ще стигне 
скоро и до „Славейков“), с 
въвеждането на червени, 
зелени, хибридни и други 
цветове на дъгата не е 
нищо друго освен един 
пладнешки ОБИР! Нямат 
наяждане! Караме по 
РАЗБИТИ улици, вървим по 
разбити тротоари, тъмно 
като в... пещера! Иначе 
данъците нямаше да се 
вдигат – вдигнаха ги! 
Водата – кметът-слънце 
жалби пуска ала-бала – и нея 
вдигнаха! Ама хората, 
които срещат трудности с 
паркирането се радват, че 
ще имат синя зона. Да, ще 
им се облекчи малко, но 
ВРЕМЕННО! До следващото 
разширяване на зоната и 
така хем ще паркираме все 
по-трудно, хем ще плащаме 
зони, каквито цветове си 
въведат! Халал да ни е!“

„Всяко разширение на 
синята и зелена зона 
става със съгласуване с 
нас. За съжаление все 
по-често се затруднява 
движението на нашите 
коли. След 17.30 не може 
те да се движат в ЦГЧ, 
„Лазур“, „Братя Милади-
нови“ и „Възраждане“. Не 
само ние, но и линейките, 
ние не можем да достиг-
нем до адрес. Имаме все 
по-нагли шофьори в 
Бургас, които ползват 
аварийните светлини, 
та са на принципа да се 
спре колкото може повече 
и където им е удобно. 
Между 1500 и 2000 
произшествия обслужва 
Пожарната. Не можем да 
стигнем до горящ 
автомобил или апарта-
мент, защото в еднопо-
сочни улици не е възмож-
но да преминем.
Като гражданин си мисля, 
че е необходимо етажно 
паркиране, като длъж-
ностно лице ще кажа, че 
по улица „Константин 
Величков“ автомобилите 
са по два реда, независи-
мо че е позволен един ред. 
Знаете ли, че от пет 
години не ползваме улица 
„Сливница“, защото не 
можем да преминем по 
нея с най-малкия си 

автомобил. Замислете се 
и да търсим решение“, 
заяви той пред съветни-
ците. От Пожарната 
редовно молят Полиция-
та за съдействие, за да 
издирят собственици на 
автомобили с настоява-
не да ги преместят, 
защото пречат. През 
изминалата година на 
няколко пъти се е случва-
ло да се правят наруше-
ния и да се чупят стъкла 
на противопожарните 
автомобили, за да се 
стигне до горящ автомо-
бил. 

Николай Николаев, 
директор на РПЗСБ – Бургас:

Трудно можем да стигнем 
до горящ апартамент 
или кола заради паркирали 
автомобили

ОТ МРЕЖ@ТА

„
Няма да има 
промени за 
живеещите с 
електронни 
стикери по 
местоживеене

Пламен Димитров, 
директор на  
ОП „Транспорт“

„
От пет години 
не ползваме 
улица 
„Сливница“, 
защото не 
можем да 
преминем по 
нея с най-
малкия си 
автомобил

Николай Николаев

Инициаторите на дебата Евелина Михалева и Михаил Хаджиянев
ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Знаците след приемането на Наредбата ще претърпят промяна, вече ще има указания и за червена зона                  ФОТО: АРХИВ



Поморие трайно стои на винената  
карта, връщат се стари сортове 
СИЛВИЯ ШАТЪРОВА

Леко повишаване на цените 
на българските вина се очаква 
през 2024 година. Това прогно-
зира председателят на Управи-
телния съвет (УС) на Национал-
ната лозаро-винарска камара 
(НЛВК) в България и изпълните-
лен директор и член на УС на 
българската винарна „Черно-
морско злато“ (Black Sea Gold) 
– Поморие Йордан Чорбаджийски. 
По думите му поскъпването ще 
бъде минимално – в рамките на 
2 или 3 на сто, а причината е в 
по-високата цена на гроздето 
през 2023 година, през която 
бяха отчетени по-ниски добиви 
заради неблагоприятните ме-
теорологични условия в стра-
ната ни.

„Гроздето беше по-малко, но 
качеството му добро. Цената 
му беше с 10-15 на сто по-висо-
ка. Така че да, нашите сметки 
показват, че поскъпване на 
българското вино ще има, но то 
няма да бъде шоково“, каза 
Чорбаджийски. Той добави, че 
се запазва тенденцията, която 
се наблюдава от няколко години 
с продажбата на повече бели и 
розови вина на вътрешния пазар 
за сметка на червените. Една 
от причините е винената 
култура на българина, който 
предпочита да консумира до-
машни вина. 

Българинът търси вино в 
бокс опаковки

„В България най-търсени са 
вината в бокс опаковки. Под-
чертавам, че те по нищо не 
отстъпват по качество на 
бутилираните. През годините 
българските производители 

вложиха много във внедряване-
то на най-новите технологии 
във винопроизводството. 
Пример за това е „Черноморско 
злато“ АД. Не сме спирали да 
реновираме предприятието 
откакто има възможност за 
кандидатстване за инвестиции 
в предприятията. Модернизи-
рахме много неща, купихме нови 
ферментатори, преси, модер-
низирани са бутилиращите 
линии. Можем да кажем, че из-
ползваме най-новите техноло-
гии във винопроизводството“, 
добави още Йордан Чорбаджий-
ски. 

Той присъства на ритуала 
по зарязването на лозята в 
землището на Поморие заедно 
с областния управител на област 
Бургас Пламен Янев, кметовете 
на Поморие и Айтос Иван Але-
ксиев и Васил Едрев, предста-
вители на местни земеделски 
организации и собственици на 
лозови масиви. 

„Най-хубавото е, че българ-
ското винопроизводство се 
завръща към използването на 
традиционните за страната 

ни сортове. Завръщат се и 
типично поморийските Димят, 
Мускат, Памид. Модата на 
френските лозя започна да 
отминава. Вярваме, че Поморие 
стои на винената карта на 
България трайно. Пожелавам 
новата реколта да е по-добра, 
по-богата от миналата година. 
Нека и времето да бъде с помо-
рийските лозари. Желанието у 
младите хора да се развиват в 
този сектор в Поморие го има 
и това ни прави много щастли-
ви. Все повече млади хора от 
нашия край избират да се зани-
мават с това“, каза кметът на 
Поморие Иван Алексиев. 

От своя страна, изпълнител-
ният директор на поморийския 
винзавод Христо Янков комен-
тира, че българските вина, 
които се изнасят зад граница, 
са подложени на сериозен натиск 
от производители, които могат 
да си позволят да продават на 
по-ниска цена. 

„Все още поддържаме износ 
за много страни по света, вклю-
чително Франция и Япония. За 
съжаление е трудно, защото не 

сме конкурентни на чуждите 
пазари. Българското вино се 
оказва скъпо. Давам пример с 
японския пазар, който тради-
ционно приема изключително 
добре българските продукти, 
за което основна заслуга има 
българското кисело мляко. На-
времето сме стигали може би 
до 3000 тона износ на вино за 
Япония. Днес тази цифра е не-
достижима. Днес нещата са 
много по-различни. Японците 
казват: „Ние можем да внесем 
вино на много по-ниска цена от 
други държави“, сподели Янков.

Той добави, че „Черноморско 

злато“ АД е приключило напъл-
но процесите по инсталация на 
новите системи за производство 
в предприятието си край По-
морие. Припомняме, че техни-
ката бе закупена по проект с 
европейско финансиране по 
Плана за възстановяване и 
устойчивост, за над 1,1 млн. 
лева. Напълно приключило е и 
изграждането на фотоволта-
ичната централа, която ще 
захранва предприятието. 

„Все още не сме я пуснали. 
Очакваме финализиране на 
процедурите по присъединява-
нето“, каза Христо Янков. 

Пред журналисти в Поморие 
Йордан Чорбаджийски отново 
заяви, че българските субсидии 
трябва бъдат изравнени с ев-
ропейските в сектор „Винарство“. 
Той посочи, че само така ще се 
постигне спад в себестойност-
та на производството, което 
ще направи българския винен 
сектор по-конкурентен на 
световните пазари. „Тенденци-
ите не са добри, лозовите ма-
сиви в страната намаляват. 
Искрено се надяваме във време-
то това да се превърне в печеливш 
бизнес за страната ни, а не 
хоби“, каза той.

Минимално. Винари прогнозират леко завишение на цените през тази година 
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След водосвет за здраве и 
благоденствие на лозарите, 
отслужен от отец Серафим, 
76-годишният дядо Стоян 
ритуално заряза лозите. При-
състващите на тържеството 
жители и гости на Камено, 
кметът Жельо Вардунски, 
взеха лозарските ножици и 
също зарязаха ритуално лозите.

След ритуала за поредна 
година жители и гости на 
града се събраха заедно на 
площада, да отпразнуват 
народния празник „Трифон 
Зарезан“, да се хванат на кръш-
ното хоро, да вдигнат наздра-
вици и да се насладят на над-
преварата за „Най-добро 
домашно вино“.

„Днес е хубаво да провоки-
раме младите хора и те също 
да се включат в честването 
на народните ритуали и праз-
ници, а старите да предадат 
майсторството по производ-
ство на хубаво домашно вино. 

Радвам се, че виждам тук и 
млади хора. Пожелавам на 
всички жители на общината 
да бъдат все така сплотени, 
да продължават да ценят и 
почитат традициите, както 
и винаги да празнуват заедно, 
като една здрава и силна общ-
ност. Честит Трифон Зарезан!“ 
– каза кметът Вардунски в 
приветствието си към при-
състващите на честването.

В конкурса взеха участие 
местни производители от 
Камено и селата Трояново и 
Винарско. Оценката на проби-
те бе осъществена от екс-
пертната дегустационна 
комисия в състав от опитния 
и дългогодишен ресторантьор 
Юлиан Кулев и сомелиерът и 
съучредител на винарна „Бра-
танови“, Даниел Братанов.

Общо 9 винопроизводители 
от общината представиха 
вината си. Надпреварата в 
конкурса беше оспорвана, за-
щото вината бяха с отлично 
качество, невероятни вкусове 

и създадоха истинска наслада 
за сетивата на журито и де-
густаторите.

Първото място бе присъ-
дено на Атанас Апостолов, 
който участва в конкурса с 
вино „Юни блан“. Второ място 
зае Петър Неделчев с домашно 
произведено червено вино, а на 
трета позиция бе класиран 
Петър Джумерски с вино 
„Мерло“ и „Мавруд”.

В заключение комисията, 
която не за пръв път оценява 
пробите в Камено, подчерта-
ха, че белите вина са „най-ка-
призни при производството“, 
а червените ни вина са едни 
от най-силните и конкурент-
ни в региона. Всички участни-
ци в конкурса получиха грамо-
ти и предметни награди от 
кмета Жельо Вардунски.

В празника на любовта и 
виното за доброто настроение 
на гостите и на своите съграж-
дани се погрижиха Народният 
оркестър към НЧ „Просвета-1927“ 
и СНЦ „Каменовски традиции“.

В Камено отпразнуваха Трифон Зарезан с наричания за берекет

Изви се хоро 
сред лозята

ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР НА 
ОБЩИНА КАМЕНО

Наградените 
участници в 
конкурса за 
„Най-добро до-
машно вино“
ФОТО: ПРЕСЦЕНТЪР 
НА ОБЩИНА КАМЕНО

Първите лози бяха зарязани от кмета Иван Алексиев и област-
ния управител Пламен Янев    ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

С молитва за 
берекет започ-
на ритуалът
ФОТО: ТОДОР СТАВРЕВ

Директорът 
на „Черномор-

ско злато“ 
АД (вляво): 

Българското 
вино не е кон-

куретно на 
световните  

пазари заради 
по-високата 

цена“
ФОТО: ТОДОР 

СТАВРЕВ
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Тези дни легендата на бъл-
гарския футбол Димитър 
Бербатов разговаря с пред-
ставители на футболните 
клубове от Бургас и региона. 
Срещата се проведе в морския 
град. 

Преди изборния конгрес на 
БФС на 15 март Бербатов и 
екипът му обикалят страна-
та за трети път, за да пока-
жат уважение към хората, 
които изграждат българския 
футбол, да обсъдят отново 
най-големите проблеми и 
предизвикателства за фут-
болните клубове и да пред-
ставят предложенията си за 
решения заедно с ключови 
точки от стратегията за 
промяна и развитие на бъл-
гарския футбол.

„Благодарим им за сериозния 
интерес и полезната дискусия 
в името на по-доброто бъде-
ще на българския футбол!“, 
написа кандидатът за прези-
дент на БФС в социалните 
мрежи.

На срещата присъства и 
председателят на Спортната 
комисия към Общински съвет 
– Бургас Красимир Калудов. 
Той обясни, че му е харесало 
най-вече, че Бербатов залага 
като приоритет развитието 
на българските таланти, за 
да има играчи, които да се 
интегрират в професионал-
ните отбори. 

„Хареса ми и идеята да се 
въведе правилото homeground 
за задължителен брой българ-
ски млади играчи, които да са 
90 минути на терена по вре-
ме на мач. И само до трима 
играчи извън ЕС, като над 
тази бройка клубовете ще 
плащат такса „лукс“, която 
ще се пренасочва към онези 
отбори, които налагат бъл-
гарски играчи. И това, че е 
готов да отдели Професио-
налната футболна лига от 
БФС. Или това, че е помислил 
за компенсации на отборите, 
създали таланти, но и ком-
пенсации за треньорите. 
Това, че отказа да обещава 
реки от евро и левове на бе-
дните аматьорски клубове и 
на детско-юношеските шко-
ли, но им гарантира система 
от бонуси и стимули за съз-
даване на български играчи. В 
това число и отчисления от 
телевизионните права на 
професионалните клубове“, 
написа той. 

Бербатов ясно е заявил на 
футболните хора, че в ЕС има 
много програми, по които 
може да се привличат финан-
сирания, за което е готов с 
екипа му да помагат при из-
работването на проектите. 

„Той е готов обаче и да 
бръкне с пръст в раната, за-
щото предвижда обща работа 
с бетинг-компаниите, Про-
куратурата и МВР с една 
обща цел – изкореняване на 

черното тото, допинг нару-
шенията и расизма“, добави 
председателят на Спортната 
комисия. 

Друг общински съветник 
също бе впечатлен от пред-
ложенията на Бербатов. Иван 
Иванов изтъкна, че се надява 
футболните среди от Бургас 
и региона да направят правил-
ния избор на 15 март. 

„Да подкрепят кандидату-
рата на Бербатов, за да може 
наистина отново да имаме 
силни футболни детски шко-
ли, силно и конкурентно 
футболно първенство и един 
български национален отбор, 
с който да се гордеем“, посочи 
Иванов.

Промяна. Легендата представи визията си за управление на БФС

Бербатов защити правата на родните 
футболни таланти на среща в Бургас

„
Благодарим  
за сериозния 
интерес и 
полезната 
дискусия  
в името на 
по-доброто 
бъдеще на 
българския 
футбол

Димитър Бербатов

Председателят на Спортната комисия към 
Общински съвет-Бургас Красимир Калудов  
бе сред присъстващите          ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

Иван Иванов бе впечатлен от програмата на 
екипа на звездата

ФОТО: ЛИЧЕН АРХИВ

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Треньорът на мъжкия ни 
национален отбор Росен 
Барчовски обяви имената на 
играчите, на които ще раз-
чита по време на предсто-
ящите квалификации за 
„Евробаскет 2025“. Сред тях 
са и двама от асовете на 
бургаския „Черноморец“ – 
капитанът на отбора Хрис-
то Захариев и центърът 
Андрей Иванов.

Националите ще се съберат 
на 18 февруари в София, 
където ще тренират до 
мача с Швеция, а след завръ-
щането си у нас ще продъл-
жат подготовката си в 
Ботевград.

На 22 февруари България 
гостува на Швеция, а след 
това на 25 февруари приема 
световния шампион Германия 
в „Арена Ботевград“.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Над 70 каратеки от стра-
ната взеха участие в тради-
ционния технически семинар 
по карате в Бургас със сенсей 
Лъчезар Ненов, 6-и дан, тех-
нически директор на International 
Japan Karate Association (IJKA) 
– Еurope.

Организатор на събитието 
беше карате клуб „Ронин“ със 
ст. треньор сенсей Иван То-
доров, 5-и дан. В края на вто-
рия ден беше проведен изпит 
за повишаване в техническа 

степен, на който Теодор Димов, 
КК „Ронин“ и „Ясен Михайлов“, 
КК „Сейкен“ успешно защи-
тиха 3-то кю, кафяв пояс. 
Връчени бяха и дипломи на 
състезателите от КК „Ронин“, 
защитили черни колани: Те-
одора Николова – 3-ти дан, 
Елица Рашева – 1-ви дан и 
Видин Колев – 1-ви дан.

„Изключително ползотво-
рен семинар, предвид предсто-
ящите национални и европей-
ски първенства“, коментира 
сенсей Иван Тодоров.

Тренировките са били на-

сочени към усвояване на основ-
ните принципи в карате и 
приложението на ката в реал-
на бойна обстановка. Разрабо-
тени са по време на занимани-
ята различни упражнения и 
комбинации, целящи развитие-
то на техническите и такти-
чески умения на състезатели-
те в дисциплината кумите.

„Благодарни сме на сенсей 
Лъчезар Ненов за отдаденост-
та му и оставаме в очакване 
на следващата среща“, споде-
ли организаторът на семина-
ра сенсей Иван Тодоров.

Представители на футболните среди в Бургас и региона се срещнаха с легендата
ФОТО: „РЕВОЛЮЦИЯТА Е ТУК“

Извикаха двама от 
„Черноморец“ в националния 
ни отбор по баскетбол

Над 70 каратеки от страната участваха 
в семинар със сенсей Лъчезар Ненов

Капитанът на отбора Христо Захариев (вдясно) и центъ-
рът Андрей Иванов (вляво) получиха повиквателни

ФОТО: БК „ЧЕРНОМОРЕЦ“ В края на втория ден беше проведен изпит за повишаване в техническа степен   ФОТО: ОБЩИНА БУРГАС
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На 16.02.2024 г. се навършват
10 години
от кончината 

на скъпата ми сестра

адвокат 
Мариана Атанасова 

Миткова

Нека всички, които я познаваха, 
да си спомнят с обич и уважение за нея!

Поклон пред светлата ѝ памет
От брат ѝ

СЪОБЩЕНИЕ

С Решение № 01/12.02.2024г. на управителя 
на „Благоустройствени строежи“ ЕООД е откри-
та процедура по публичен търг с явно наддава-
не за отдаване под наем за срок от 3 /три/ 
години на недвижими имоти – собственост на 
„Благоустройствени строежи” ЕООД при след-
ните параметри за провеждане на търга:

1. Незастроена площ от 200 кв.м. открита 
част към сграда архитектурна работилница с 
идентификатор 07079.701.75 по Кадастралната 
карта на гр. Бургас, УПИ I, кв.8 по плана на в.з. 
Минерални бани находяща се в кв. „Банево“, 
гр. Бургас, собственост на „Благоустройствени 
строежи“ ЕООД, при следните параметри за 
провеждане на търга:

Начална тръжна цена на месечния наем в 
размер на 120,00 лв. (сто и двадесет лева) с 
включен ДДС.

Стъпка за наддаване в размер на 12,00 (два-
надесет лева) лв. с включен ДДС.

Депозитът за участие в тръжната процедура 
в размер от 360,00(триста и шестдесет лева) лв. 

Депозит като гаранция за стриктно изпълнение 
на договора за наем както следва: трикратния 
размер на достигната месечна наемна цена.

2. Недвижим имот, представляващ зона 
„Г”, стая 2 с обща площ от 24 кв. м., обосо-
бена част от Стопански двор на „Благоустрой-
ствени строежи” ЕООД  до Гробищен парк – гр. 
Бургас, при следните параметри за провеждане 
на търга:

Начална тръжна цена на месечния наем в 
размер на 160,00 (сто и шестдесет лева)  лв. 
с включен ДДС.

Стъпка за наддаване в размер на – 16,00 (шест-
надесет лева) лв. с включен ДДС.

Депозитът за участие в тръжната процедура 
в размер от 480,00 (четиристотин и осемдесет 
лева) лв., 

Депозит като гаранция за стриктно изпълне-

ние на договора за наем както следва: трикрат-
ния размер на достигната месечна наемна 
цена.

3. Недвижим имот, представляващ зона 
„Д”, стая 2 с площ 20 кв. м., обособена част 
от Стопански двор на „Благоустройствени стро-
ежи” ЕООД до Гробищен парк – гр. Бургас

Начална тръжна цена на месечния наем в 
размер на 132,00 (сто тридесет и два лева)  лв. 
с включен ДДС.

Стъпка за наддаване в размер на – 13,20 
(тринадесет лева 0,20ст.) лв. с включен ДДС

Депозитът за участие в тръжната процедура 
в размер от 396,00 (триста деветдесет и шест 
лева) лв., 

Депозит като гаранция за стриктно изпълнение 
на договора за наем както следва: трикратния 
размер на достигната месечна наемна цена.

4. Недвижим имот, представляващ зона „П” 
с открита площ от 50 кв. м., обособена част 
от Стопански двор на „Благоустройствени 
строежи” ЕООД  до Гробищен парк – гр. Бур-
гас.

Начална тръжна цена на месечния наем в 
размер на 198,00 (сто деветдесет и осем лева)  
лв. с включен ДДС.

Стъпка за наддаване в размер на – 19,80 (де-
ветнадесет и 0,80ст.) лв. с включен ДДС

Депозитът за участие в тръжната процедура 
в размер от 594,00 (петстотин деветдесет и 
четири лева) лв., 

Депозит като гаранция за стриктно изпълне-
ние на договора за наем както следва: трикрат-
ния размер на достигната месечна наемна 
цена.

Търгът да се проведе на 06.03.2024 г. от 
10:00 часа, в административната сграда на 
„Благоустройствени строежи” ЕООД, с адрес: 
гр. Бургас, ул. Иван Богоров 20.

 
II. Определям следните параметри за провеж-

дане на търга:
1.  Начин на плащане  – достигнатата тръжна 

цена ще се заплаща изцяло в касата или по 
сметка на „Благоустройствени строежи” ЕООД 
– IВАN: BG 74 UBBS 8888 1000 888521, ВIС: 
UBBSBGSF, БАНКА: „ОББ“ ЕАД КЛОН БУРГАС, в 
лева, в 14-дневен срок от влизане в сила на 
решението за определяне на спечелилия търга.

2. Преди сключване на договора за наем, 
кандидатът внася депозит, като гаранция за 
стриктно изпълнение на договора в посочения 
размер по банкова сметка на „Благоустройстве-
ни строежи” ЕООД.

3. Определеният размер на депозита за учас-
тие в тръжната процедура за всеки отделен 
обект може да бъде заплатен по банкова смет-
ка на „Благоустройствени строежи” ЕООД, 

IВАN: BG 74 UBBS 8888 1000 888521 
ВIС: UBBSBGSF
БАНКА: „ОББ“ ЕАД КЛОН БУРГАС
или в касата на Дружеството на адрес: гр. 

Бургас, ул. Иван Богоров 20, в срок до 16:00 
часа на 05.03.2024 г.

4. Преди сключване на договора за наем, 
участникът представя в оригинал Удостоверения 
за липса на липса на задължения /публични и/
или частни/ към държавата и Община Бургас.

5. Изисквания към кандидатите: 1. Да са 
физически или юридически лица. Да бъдат 
регистрирани като едноличен търговец, търгов-
ско дружество или кооперация, или като дру-
жество по законодателството на държава-член-
ка на Европейския съюз; 2. Да няма парични 
задължения към Държавата, Община Бургас и 
„Благоустройствени строежи” ЕООД; 3. Да не 
са в производство по несъстоятелност или 
ликвидация; 4. За кандидата – юридическо 
лице да не е предвидено неговото прекратява-
не в срок до 2027г. включително.

6. Документи, които задължително следва 
да се съдържат в предложенията за участие 
в търга: 1. Заявление за участие /по образец/; 
2. Копия на документи удостоверяващи внесен 
депозит за участие в търга и за закупена тръж-
на документация; 3. Удостоверение за актуално 
състояние на кандидата; 4. Документи, издаде-

ни от съответните компетентни органи и орга-
низации, за удостоверяване, че кандидатът: – не 
се намира в производство по несъстоятелност; 
– не е в производство по ликвидация; 5. Копие 
от дружествен договор, учредителен акт или 
устав – за кандидат юридическо лице, за да 
бъде установено, че не е предвидено неговото 
прекратяване в срок до 2027 г. включително; 
6. Подписани декларации /по образец/: – за 
извършен оглед,  за наличие или липса на за-
дължения към Държавата, Община Бургас и 
„Благоустройствени строежи” ЕООД; 7. Подпи-
сан проекто-договор, съгласно документацията 
за участие в тръжната процедура; 

7. Тръжна документация ще се получава 
всеки работен ден до 12:00 часа на 05.03.2024 
г. включително, срещу сумата от 110,00 лв. (сто 
и десет лева) без ДДС, платими в касата на 
административната сграда на „Благоустройстве-
ни строежи” ЕООД, невъзстановими след при-
ключване на процедурата.

8. Документи за участие в търга /след заку-
пуване на тръжната документация/ ще се при-
емат всеки работен ден от 9:00 до 16:00часа в  
административната сграда на „Благоустройстве-
ни строежи” ЕООД на ул. Иван Богоров 20 в гр. 
Бургас.

Краен срок за подаване на документи за 
участие – 16:00 часа на 05.03.2024 г.

9.  Оглед на имота може да се извършва след 
предварително записване на тел. 056/813 226.

УТВЪРЖДАВАМ тръжна документация за 
участие в търга за отдаване под наем на посо-
чения недвижим имот, както следва:

– образец на заявление за участие в търга;
– тръжни условия и необходими документи;
– проект на договор за наем;
– образец на декларация за оглед;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към „Благоустройствени строежи” ЕООД;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към Община Бургас;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към Държавата;

ОБЩИНА  ЦАРЕВО
ОБЯВА

Съгласно заповед № РД-01-129/14.02.2024 г. на кмета на об-
щината

ОБЩИНА ЦАРЕВО
ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот-ЧОС, а именно: ПИ 
№48619.501.360 по КККР на гр. Царево,  с площ от 436 кв.м., с 
трайно предназначение-урбанизирана.

  Начална тръжна цена – 35752 лв. без ДДС.
Направените предложения не могат да бъдат по-малки от  пър-

воначалната тръжна цена плюс 10% . 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодство-

то на Община Царево до 15,00 ч. на 1.3.2024г. 
 Срок за подаване на предложенията за участие- до 16,00 ч. 

На 5.3.2024г. 
Предложенията за участие се подават в деловодството на Об-

щина Царево в запечатани и непрозрачни пликове, със залепен 
етикет с наименованието на участника и имота.

Цена на тръжната документация-100 лева без ДДС и размер на 
депозит за участие -3575,20 лева -10 % от началната тръжна 
цена,  вносим по сметка на Община Царево-  ВG35 UNCR 
70003324008729, най-късно  до 1.3.2024г.

 Дата на отваряне на предложенията-6.3.2024г. , час-10,00 
часа, място- заседателната зала на 3-ти етаж в сградата на Об-
щинска администрация Царево.-

Оглед на  имота  ще се извършва по искане на кандидата след 
закупуване на тръжната документация, всеки работен ден до да-
тата на провеждане на търга.

За контакт: Галина Вълева – тел. 0590550-24

ОБЩИНА  ЦАРЕВО
ОБЯВА

Съгласно заповед № РД-01-130/14.02.2024 г. на кмета на 
общината

ОБЩИНА ЦАРЕВО
ОТКРИВА процедура по провеждане на публичен търг с тайно 

наддаване за продажба на недвижим имот-ЧОС, а именно: ПИ 
№48619.501.361 по КККР на гр. Царево,  с площ от 442 кв.м., с 
трайно предназначение-урбанизирана.

  Начална тръжна цена – 36 244 лв. без ДДС.
Направените предложения не могат да бъдат по-малки от  пър-

воначалната тръжна цена плюс 10% . 
Срок за закупуване на тръжната документация от деловодство-

то на Община Царево до 15,00 ч. на 1.3.2024г. 
 Срок за подаване на предложенията за участие- до 16,00 ч. 

На 5.3.2024г. 
Предложенията за участие се подават в деловодството на Об-

щина Царево в запечатани и непрозрачни пликове, със залепен 
етикет с наименованието на участника и имота.

Цена на тръжната документация-100 лева без ДДС и размер на 
депозит за участие -3624,40 лева -10 % от началната тръжна 
цена,  вносим по сметка на Община Царево-  ВG35 UNCR 
70003324008729, най-късно  до 1.3.2024г.

 Дата на отваряне на предложенията-6.3.2024г. , час-10,15 
часа, място- заседателната зала на 3-ти етаж в сградата на Об-
щинска администрация Царево.-

Оглед на  имота  ще се извършва по искане на кандидата след 
закупуване на тръжната документация, всеки работен ден до да-
тата на провеждане на търга.

За контакт: Галина Вълева – тел. 0590550-24

www.faragency.bg
Следете новините в развитие и на мобилната 
версия, достъпна за всички смартустройства

За реклама: 056 825 435, 0878 424 698

СЪОБЩЕНИЕ

С Решение № 2/15.02.2024г. на управителя 
на „Благоустройствени строежи“ ЕООД е откри-
та процедура по публичен търг с явно наддава-
не за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ 
години на недвижим имот - собственост на 
„Благоустройствени строежи” ЕООД при след-
ните параметри за провеждане на търга:

   I. Самостоятелен обект с идентификатор 
07079.618.141.19 по КККР на гр. Бургас, пред-
ставляващ масивна сграда „Бар Нептун“, с 
административен адрес: гр. Бургас, Приморски 
парк, със застроена площ на обекта от 505,00 
(петстотин и пет) кв.м, 

  II. Определя следните условия за провежда-
не на публичния търг с явно наддаване за отда-
ване под наем на обекта:

1. Наемателят поема ангажимент да инвести-
ра в обекта и при необходимост в простран-
ството около него не по-малко от 500 000(пет-
стотин хиляди лева) лв., като извърши за своя 
сметка конструктивно укрепване и ремонтни 
дейности. 

2. Начална тръжна цена на месечния наем в 
размер на 6 304,00 (шест хиляди триста и че-
тири лева) лв. с включен ДДС.

3. Стъпка за наддаване в размер на 630,40 
(шестстотин и тридесет лева и 0,40ст.) лв. с 
включен ДДС.

4. Депозитът за участие в тръжната процеду-
ра в размер от 18 912,00 (осемнадесет хиляди 
деветстотин и дванадесет лева) лв. 

5. Депозит като гаранция за стриктно изпъл-
нение на договора за наем както следва: три-
кратния размер на достигната месечна наемна 

цена.
Търгът да се проведе на 01.03.2024 г. от 10:00 

часа, в административната сграда на „Благоус-
тройствени строежи” ЕООД, с адрес: гр. Бургас, 
ул. Иван Богоров 20.

 III.  Определям следните параметри за про-
веждане на търга:

1. Начин на плащане  – достигнатата тръжна 
цена ще се заплаща изцяло в касата или по 
сметка на „Благоустройствени строежи” ЕООД 
- IВАN: BG 74 UBBS 8888 1000 888521, ВIС: 
UBBSBGSF, БАНКА: „ОББ“ ЕАД КЛОН БУРГАС, в 
лева, в 14-дневен срок от влизане в сила на 
решението за определяне на спечелилия търга.

2. Преди сключване на договора за наем, 
кандидатът внася депозит, като гаранция за 
стриктно изпълнение на договора в посочения 
размер по банкова сметка на „Благоустройстве-
ни строежи” ЕООД.

3. Определеният размер на депозита за учас-
тие в тръжната процедура може да бъде запла-
тен по банкова сметка на „Благоустройствени 
строежи” ЕООД, 

IВАN: BG 74 UBBS 8888 1000 888521 
ВIС: UBBSBGSF
БАНКА: „ОББ“ ЕАД КЛОН БУРГАС
или в касата на Дружеството на адрес: гр. 

Бургас, ул. Иван Богоров 20, в срок до 16:00 
часа на 29.02.2024 г.

4. Преди сключване на договора за наем, 
участникът представя в оригинал Удостоверения 
за липса на липса на задължения /публични и/
или частни/ към държавата и Община Бургас.

5.  Изисквания към кандидатите: 1. Да са 
физически или юридически лица. Да бъдат ре-
гистрирани като едноличен търговец, търговско 

дружество или кооперация, или като дружество 
по законодателството на държава-членка на 
Европейския съюз; 2. Да няма парични задъл-
жения към Държавата, Община Бургас и „Бла-
гоустройствени строежи” ЕООД; 3. Да не са в 
производство по несъстоятелност или ликвида-
ция; 4. За кандидата – юридическо лице да не 
е предвидено неговото прекратяване в срок 
до 2034г. включително.

6. Документи, които задължително следва 
да се съдържат в предложенията за участие 
в търга: 1. Заявление за участие /по образец/; 
2. Копия на документи удостоверяващи внесен 
депозит за участие в търга и за закупена тръж-
на документация; 3. Удостоверение за актуално 
състояние на кандидата; 4. Документи, издадени 
от съответните компетентни органи и организа-
ции, за удостоверяване, че кандидатът: - не се 
намира в производство по несъстоятелност; - не 
е в производство по ликвидация; 5. Копие от 
дружествен договор, учредителен акт или устав 
– за кандидат юридическо лице, за да бъде 
установено, че не е предвидено неговото пре-
кратяване в срок до 2034 г. включително; 6. 
Подписани декларации /по образец/: - за извър-
шен оглед,  за наличие или липса на задължения 
към Държавата, Община Бургас и „Благоустрой-
ствени строежи” ЕООД; 7. Подписан проекто-
договор, съгласно документацията за участие в 
тръжната процедура; 

7. Тръжна документация ще се получава все-
ки работен ден до 12:00 часа на 29.02.2024 
г. включително, срещу сумата от 110,00 лв. (сто 
и десет лева) без ДДС, платими в касата на 
административната сграда на „Благоустройстве-
ни строежи” ЕООД, невъзстановими след при-
ключване на процедурата.

8. Документи за участие в търга /след заку-
пуване на тръжната документация/ ще се при-
емат всеки работен ден от 9:00 до 16:00 ча-
са в административната сграда на „Благоустрой-
ствени строежи” ЕООД на ул. Иван Богоров 20, 
гр. Бургас.

Краен срок за подаване на документи за 
участие – 16:00 часа на 29.02.2024 г.

9.  Оглед на имота може да се извършва след 
предварително записване на тел. 056/813 226.

   10. При обявяване на търга за непроведен, 
повторен търг  да се проведе на 15.03.2024г. 
от 10:00 часа, в административната сграда на 
„Благоустройствени строежи” ЕООД, на ул. Иван 
Богоров 20.

 Крайният срок за подаване на документи за 
участие в повторния търг – 16:00 часа на 14.03.2024 
г., а крайният срок за закупуване на докумен-
тация и внасяне на депозит за участие е до 
12:00 часа на 14.03.2024г. Оглед на имота, 
във връзка с повтория търг, може да бъде 
извършван до 12:00 часа на 14.03.2024г. след 
след предварително записване на тел. 056/813 
226

УТВЪРЖДАВАМ тръжна документация за 
участие в търга за отдаване под наем на посо-
чения недвижим имот, както следва:

– образец на заявление за участие в търга;
– тръжни условия и необходими документи;
– проект на договор за наем;
– образец на декларация за оглед;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към „Благоустройствени строежи” ЕООД;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към Община Бургас;
– образец на декларация за липса на задъл-

жения към Държавата;
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Ателие. Корици на книги и илюстрации за печатни издания 
представя тя във филиала на НХА

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Между 15.02 и 10.03.2024 г. 
галерия „Ателие“ на Филиала на 
НХА в град Бургас ще се превър-
не в своеобразно книжно изло-
жение. Капка Кънева представя 
пред студентите на Филиала, 
жителите и гостите на града 
своя „Print PreView/ ПреГлед на 
печата“. Вчера изложбата бе 
открита официално.

Тя включва обзорна селекция 
на произведения, предназначени 
за книжния пазар. Обединяваща 
за визиите – корици на книги и 
илюстрации към печатни изда-
ния – е характерната за худож-
ничката употреба на пластич-
ни обекти от хартия и картон.

Играта на думи в заглавието 
представлява намигване към 
възможните прочити на създа-
дените от Кънева творби. От 
една страна, в предшестващия 
печата работен процес, посред-
ством намесата на осветление-
то и гледната точка при фото-
репродуцирането, хартиените 
обекти имат потенциала да 
породят голям брой разнородни, 
съществуващи почти едновре-
менно визии. От друга – илюс-
трацията за корица на печат-
но издание е сама по себе си 
„предварителен“ образ, първи-
чен прочит, визуално обобщение 
на съдържание, с което чита-
телят тепърва предстои да се 
запознае.

Print PreView/  
ПреГлед на печата прави 
художничката Капка Кънева

Капка Кънева (1978, София) 
работи в областта на 
хартиената скулптура, 
илюстрацията и книжния 
дизайн. Изследва възможности-
те на детската пространстве-
на книга да поражда интерес и 
отношение към четенето. 
Доцент е в катедра „Книга, 
илюстрация, печатна графика“ 
в Националната художествена 
академия, чийто възпитаник и 
е. През последните години 
експериментира с изобразител-

ния потенциал на светлината в 
серия голямоформатни 
арткниги, инсталации от 
метал, които определя като 
„пространства на сенките“. 
Сред издателствата, за които 
работи, са „Лист“, „Кръг“, 
„Панорама“, „Колибри“, „Жанет 
45“, Small Stations Press, Oxford 
University Press, Мадрид и др. 
Автор е на изследването 
„Играта като книга“ („Панора-
ма“, 2014). Издава каталога си 
„От хартия: изобразителни 

възможности на пластичния 
хартиен обект в илюстрация-
та и дизайна на книги“ (2022). 
Призът за високи творчески 
успехи от Министерството на 
културата на Република 
България (2014), наградата за 
български автор от Осмото и 
Десетото международно 
триенале на сценичния плакат 
(София, 2016 и 2022), наградата 
за фотоилюстрация от 
международния BookILL Fest, 
(Ново Милошево, 2018), 

наградата за най-добра детска 
книга от международния 
конкурс Image of the Book 
(Москва, 2019) и „Златна четка“ 
за изключителни постижения в 
художественото оформление на 
книгата от фестивала 
„Пловдив чете“ (2021), са някои 
от отличията, които са ѝ 
присъждани. Номинирана е за 
ALMA – мемориална награда 
„Астрид Линдгрен“ за илюстра-
ция за 2021 и 2022. Член на Съюза 
на българските художници.

ЧЕРНОМОРСКИ ФАР

Ето едно интересно 
предложение за малки и го-
леми. Бургас е част от 
турнето на артисти на 
„Цирк дю Солей“, които 
представят в България 
HOGWARTS HOLIDAYS. 
Това е вълшебна история за 
магьосническия свят на 
Хари Потър и неговите 
приятели. Спектакълът ви 

приканва да напуснете еже-
дневието и да се потопите 
в света на фантазията със 
спиращи дъха визуални 
ефекти и оригинален музи-
кален акомпанимент на 
празничното настроение.

Постановката ще гос-
тува в Бургас на 8 март, в 
Операта, на чиято каса 
вече се продават билети. 
Има ги и в интернет.

Авторите казват, че 
HOGWARTS HOLIDAYS 

размива границата между 
физическия театър и цирка, 
комедията и магията, като 
съчетава цирковото изку-
ство и фигурното пързаля-
не в едно шоу на ледена 
арена, специално създадена 
във всяка зала. Шоуто е 
цялостна история с уни-
кални костюми и декори, 
които ще ви позволят да се 
потопите в магическата 
вселена на Джей Кей Роулинг.

През 9 3/4 платформа 

зрителите ще се отправят 
на незабравимо пътешест-
вие из коридорите на Хогу-
ортс, ще присъстват на мач 
по куидич, а след това заед-
но ще победят Тъмния 
господар и ще стигнат до 
празничния бал.

Изпълнителите на цир-
ковото шоу впечатляват 
с акробатика, предизвиква-
ща гравитация, съчетана с 
уникални умения за фигур-
но пързаляне.

Срещата с публиката е 
на 28.02.2024 г.  

в Културен дом НХК

На 28.02.2024 г., от 19.00 
ч., в зала „Тончо Русев“ на 
Културен дом НХК, гр. 
Бургас е представянето на 
авторския музикален спек-
такъл „Моят глас“ на Каме-
лия Тодорова. Билетите са 
в продажба в мрежата на 
EVENTIM.BG и на каса „НХК“. 

„Моят глас“ е един раз-
личен спектакъл. Той е личен 
разказ в музика и видео на 
неповторимата Камелия 
Тодорова. В него тя споделя 
моменти от своя шарен 
път в света на музиката. 
„Моят глас“ е спектакъл на 
споделени спомени, едни от 
най-обичаните песни на 
Камелия Тодорова, както и 
най-известните ѝ изпълне-
ния на джаз и соул музика. 

За авторския си спекта-
къл и срещите с публиката 
Камелия Тодорова казва 
„Като пред най-близки при-
ятели, се осмелявам да 
споделя с усмивка преживя-
ванията си и част от пре-
междията на творческия 
ми живот – спонтанен, 
енергичен, ироничен и по-
някога тъжен. Живот, из-
пълнен с много падове и 
върхове, но никога скучен.“

Бургас е първият град 

след София, който е домакин 
на музикалния спектакъл 
„Моят глас“. Следващата 
дългоочаквана среща с пуб-
ликата е в гр. Плевен, на 26 
март тази година.

Камелия Тодорова и еки-
път на спектакъла „Моят 
глас“ се радват на подкре-
пата на Oбщина Бургас и 
обещават на публиката 
вечер, изпълнена с хубави 
емоции.

Проектът се осъщест-
вява с финансовата подкре-
па на Министерство на 
културата.

***
За представянето на 

музикалния спектакъл „Мо-
ят глас“ в гр.Бургас

Датата е 28.02.2024 г.
Часът е 19.00 ч.
Мястото е зала „Тончо 

Русев“ на Културен дом 
НХК, пл.„Тройката“ 1, Бур-
гас Център, гр.Бургас.

Билети: 
Онлайн: EVENTIM.BG - 

https://bit . ly/EVENTIM-
Camellia_Todorova-Burgas

На каса „НХК“ –  тел. 
089 489 8098 .

Цена на билетите: 30, 35, 
50 лв. (билети от 25 лв. 
само на каса)

***
За повече информация 

(пресофис): Мария Иванова, 
тел.0888255784, имейл: maria@
aprconsult.com

Бургас посреща авторския 
музикален спектакъл 
на Камелия Тодорова

Артисти на „Цирк дю Солей“ идват 
с Хари-Потърско ледено шоу в Бургас


	1
	2-3
	4-5
	6
	Aitos-16-22.02.2024
	Sozopol-16.02.2024
	15
	16
	17
	18
	19
	20

